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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
29/2013. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2013. november 28-án 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
Ünnepi ülés: 
 

1./ Zeke-Hajas Lajosné köszöntése a Maróthy György díj november 22-i átvétele 
alkalmából 

 
 
NAPIREND: 
 

1./ 2013. évi költségvetési rendelet módosítása 
B1 R 31/2013.(XI.28.) sz. rendelet 

 
2./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2013. III. 

negyedévi gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
C4 438/2013.(XI.28.) sz. határozat 

 
3./ Beszámoló a Szöghatár Kft. 2013. III. negyedévi gazdálkodásáról 

Előadó: Magyar Éva ügyvezető 
C4 439/2013.(XI.28.) sz. határozat 

 
4./ Tájékoztatás az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. pénzügyi szükségletéről 

C8 440/2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 441/2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 442/2013.(XI.28.) sz. határozat 

 
5./ Fejlesztési célú hitelfelvételhez szükséges döntések 

D7 443//2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 444/2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 445/2013.(XI.28.) sz. határozat 
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6./ ÉAOP csapadékvíz elvezetés közbeszerzési eljárásáról tájékoztatás 

C8 446/2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 447/2013.(XI.28.) sz. határozat 
 

7./ Beszámoló a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről 
Előadó: Nagy Miklós vezérigazgató 
C2 448/2013.(XI.28.) sz. határozat 

 
8./ Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ visszatérítéséről döntés 

D7 449/2013.(XI.28.) sz. határozat 
 

9./ Népdalkör részére támogatás biztosítása (Szóbeli előterjesztés) 
Z1 450/2013.(XI.28.) sz. határozat 

 
10./ Polgármesteri jelentés 

Z1 451/2013.(XI.28.) sz. határozat 
 

11./ Rendelet a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 
szóló 24/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati rendelet valamint a temetőkről és 
temetkezési tevékenység módosításról szóló 25/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezéséről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
A1 és I6 R 32/2013.(XI.28.) sz. rendelet 

 
12./ A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 13/2013.(III.28.) 

számú önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 A1 R 33/2013.(XI.28.) sz. rendelet 
 

13./ A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 21/2009.(V.5.) számú 
önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 I6 R 34/2013.(XI.28.) sz. rendelet 
 

14./ Kérdések, interpellációk 
 

15./ Egyebek 
1./ Egyeki SBSE kérelme 

Z1 452/2013.(XI.28.) sz. határozat 
2./ Idősek karácsonyára fedezet biztosítása (Szóbeli előterjesztés) 

Z1 453/2013.(XI.28.) sz. határozat 
3./ Rendőrőrs részére székek biztosítása (Szóbeli előterjesztés) 

Z1 454/2013.(XI.28.) sz. határozat 
4./ Önkormányzati ingatlanok ingyenes használatba adásáról döntés 

D7 455/2013.(XI.28.) sz. határozat 
5./ Megállapodás közúthasználat feltételeiről 

D7 456/2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 457/2013.(XI.28.) sz. határozat 

6./ Pályázatokhoz szükséges döntések 
A15 458/2013.(XI.28.) sz. határozat 
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7./ Közterület elnevezése iránti kérelem 

A10 459/2013.(XI.28.) sz. határozat 
8./ Árajánlat a ravatalozó nyílászáróira 

D7 460/2013.(XI.28.) sz. határozat 
9./ Központi Orvosi Ügyeletben dolgozók ünnepnapi díjemelése 

K1 461/2013.(XI.28.) sz. határozat 
10./ Zrínyi utca lakói által befizetett hozzájárulásról döntés (Szóbeli előterjesztés) 

D7 462/2013.(XI.28.) sz. határozat 
11./ Kérelem a Karácsonyi Vásáron résztvevő árusok helypénzének minden évben 

történő elengedésére 
D7 463/2013.(XI.28.) sz. határozat 

12./ Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda Szülői Munkaközösségének 
kérelme 
Z1 464/2013.(XI.28.) sz. határozat 

13./ Vásárlási utalvány biztosítása az Idősek Karácsonya rendezvény támogatására 
Z1 465/2013.(XI.28.) sz. határozat 

14./ Attila telepen lévő földterületek elbirtoklásának megindítása 
K8 466/2013.(XI.28.) sz. határozat 

15./ Régi cukrászda (Fő u.) épületéről döntés (Szóbeli előterjesztés) 
D7 467/2013.(XI.28.) sz. határozat 

16./ Árajánlat útjavításra, kátyúzásra 
D7 468/2013.(XI.28.) sz. határozat 

17./ Traktor vásárlásáról döntés 
D7 469/2013.(XI.28.) sz. határozat 

18./ Tanyafejlesztési pályázathoz kapcsolódó árajánlatokról döntés 
A15 470/2013.(XI.28.) sz. határozat 

19./ Téli gumi fedezetéről döntés 
D7 471/2013.(XI.28.) sz. határozat 

20./ Előirányzat módosítás 
D7 472/2013.(XI.28.) sz. határozattól - 479/2013.(XI.28.) sz. határozatig 

21./ Egyek, Somogyi B. u. 14. szám alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen 
Z1 480/2013.(XI.28.) sz. határozat 

22./ Tanyagondnoki gépjármű karbantartási költségére előirányzat módosítás 
D7 481/2013.(XI.28.) sz. határozat 
D7 482/2013.(XI.28.) sz. határozat 

23./ Tervkészítéshez fejlesztési célú hitelfelvétel 
D7 483/2013.(XI.28.) sz. határozattól - 485/2013.(XI.28.) sz. határozatig 

24./ Munkahelyteremtő beruházással kapcsolatos tájékoztatás 
C8 490/2013.(XI.28.) sz. határozat 

25./ Közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó bérleti díjakról döntés 
D7 491/2013.(XI.28.) sz. határozat 

26./ Közfoglalkoztatottak munkaruha juttatási szabályzatának módosítása 
A15 492/2013.(XI.28.) sz. határozat 

27./ Háziorvosi praxis előszerződésének megszüntetése 
K1 493/2013.(XI.28.) sz. határozat 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 6 képviselő 
jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács Sándorné és Gál-Szalai Erika 
képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
Ünnepi ülés: 
 

2./ Zeke-Hajas Lajosné köszöntése a Maróthy György díj november 22-i átvétele 
alkalmából 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az ülést két részre osztják, első részben az ünnepi ülést tartják meg. Erre az ünnepi testületi 
ülésre már szinte azt lehet mondani, hogy hagyományosan sor kerül, így november végén. Ez 
mindannyiuknak nagy öröm, hiszen a korábbi években nem is nagyon volt rá példa, hogy 
kimagasló eredményt nyújtó egyeki emberek a Megyei Közgyűlés kitüntető elismerésében 
részesüljenek. Ez sikerült az elmúlt 3 évben. Ebből az alkalomból köszönti Zeke-Hajas 
Lajosnét, aki ebben az évben kapta meg a Maróthy György díjat. Felolvassa az önkormányzat 
által megfogalmazott kezdeményezést, amit az Képviselő-testület egyhangúan támogatott.  
 
Gratulál a díjhoz, és az önkormányzat nevében átnyújt egy virágcsokrot. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 

A Szociális bizottság is gratulál, és a bizottság nevében átnyújtanak egy virágcsokrot. 
 
Zeke Hajas Lajosné bizottsági tag:  

Köszönetet mondott a Képviselő-testületnek, hogy igenlő véleményükkel hozzájárultak 
ahhoz, hogy e megtisztelő díjban részesülhetett. Nagyon meglepődött, meg is hatódott mikor 
tudomására jutott, hogy ő a jelölt. Annál is inkább, mert úgy érezte, hogy ő csak azt tette, amit 
mindig is szeretett volna, tanított. Hosszú nehézségekkel, gondokkal, de sok-sok örömmel, 
sikerélménnyel teli volt ez a 40 év, amit szeretett kis falujában munkával tölthetett. Örül, hogy 
sok, nyugodtan mondhatja, hogy több száz kisgyerek kezét foghatta az első bizonytalan 
betűformálásnál, segíthetett az első szavak, mondatok olvasásában, az első sikeres számtan 
feladat megoldásában. Elégedettséggel tölti el, sőt büszke rájuk, hogy tanár, óvónő, 
gyógyszerész, katona, rendőrtiszt, és aljegyző, munkájukat becsülettel végző igazi szakember 
lett belőlük. Ő csak, azt tette, amit a lelkiismerete diktált, amit a diplomája átvételekor 
fogadott, hogy legjobb tudása szerint oktat, nevel. Az az igazság, hogy egy falusi pedagógus 
munkája nem csak a tanítás, mellette népművelő, rendszerszervező, adminisztrátor és még 
sorolhatná, hogy mi mindent kell tenni, segíteni a falunak, a közösségnek. 
 
Megköszöni Polgármester úrnak, Alpolgármester úrnak és Vigh József képviselő úrnak, hogy 
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elkísérték őt a díjátadó ünnepségre. Külön szeretné megköszönni kedves tanítványának, aki 
ennek az elindítója volt, Bóta Barbara aljegyző asszonynak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megköszöni Zeke Hajas Lajosnénak a szép gondolatokat. Mindenkit arra bíztat, hogy 
tisztességesen, becsületesen végezze a munkáját, hogy majd annak idején, akik utánuk jönnek, 
nekik is legyen lehetőségük arra, hogy ilyen felterjesztéseket készítsenek, mint amire most 
nekik is volt lehetőségük. Köszöni Zeke Hajas Lajosnénak, hogy volt kit felterjeszteni. 
Mindenkit arra bíztat, hogy figyelje a környezetét, figyeljenek oda egymásra és az igazán nagy 
teljesítmények, a példamutató munkásságok mellett ne menjenek el szó nélkül, ezeket az 
embereket tartsák emlékezetbe, és ha jövőre tudnak felterjesztéseket összeállítani, akkor 
tegyék meg ezt is. Nem csak a pedagógiai munka területén lehet ilyen szép teljesítményeket 
elérni, hanem a mezőgazdaság, a civil szervezetek területén, a kisebbség ügyeiben, és a sport 
területén, aki kimagasló eredményt tud nyújtani Egyeken. Ezeket az embereket szeretnék az 
önkormányzat berkein belül felterjeszteni és támogatni. Még egyszer gratulál a díjhoz. 
 
Vigh József képviselő:  

Gratulál a díjhoz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szünetet rendel el. 
 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő megérkezett az ülésre, jelen van 7 képviselő. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület.  
 

- Egyek, Somogyi B. u. 14. szám alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen 
- Iskolák felvételi körzetének kijelölése 
- Tanyagondnoki gépjármű karbantartási költségére előirányzat módosítás 
- Tervkészítéshez fejlesztési célú hitelfelvétel 
- Munkahelyteremtő beruházással kapcsolatos tájékoztatás 
- ÉAOP csapadékvíz elvezetés közbeszerzési eljárásáról tájékoztatás 
- Közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó bérleti díjakról döntés 
- Közfoglalkoztatottak munkaruha juttatási szabályzatának módosítása 
- Háziorvosi praxis előszerződésének megszüntetése 

 
A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 21/2009.(V.5.) számú önkormányzati 
rendelet felülvizsgálatát javasolja levenni napirendről. 
 
Zárt ülésen javasolja tárgyalni az Arany János Tehetséggondozó Programban való részvételt. 
 
Kérdezi, hogy van- más módosító javaslat? 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Kéri, hogy az ÉAOP csapadékelvezető rendszer kivitelezésével kapcsolatban hozott 
Közbeszerzési Bíráló bizottsági határozat ne csak tájékoztatás legyen, neki vagy egy javaslata, 
elképzelhető hogy tud megoldást a helyzetre.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte ennek nincs akadálya. A napirendi pontok tárgyalásánál újra azokat a pontokat veszik 
előre, akik messzebbről érkeztek. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 

Javasolja, hogy a közbeszerzéssel kapcsolatos napirendet vegyék előre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
Napirendek tárgyalása: 
 
 

1./ 2013. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet az Ügyrendi és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának az ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 2013. 
évi költségvetési rendelet módosítását. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 2013. 
évi költségvetési rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának 31/2013. (XI. 28.) sz. rendelete  
az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 23 /2013. (VIII.29.) sz. rendeletének 

módosításának és végrehajtásának rendjéről  
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete a Magyarország 2013. évi központi 
költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény által biztosított források figyelembe vételével, 
az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény, és az államháztartásról szóló törvény 
végrehajtásáról 368/2011.(XII.31.) Kormányrendelet alapján Egyek Nagyközség 
Önkormányzata 2013. évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtásának rendjéről a 
következőket rendeli el: 
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1. §. 
 

 
A költségvetési rendelet 3. §-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

A költségvetés bevételei és kiadásai 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetése az alábbi: 
 
 
Költségvetési bevételek összesen:  1 217 170 eFt 
Költségvetési kiadások összesen:  1 332 498 eFt  
Tárgyévi költségvetési hiány:       93 018  eFt   
Költségvetési hiány belső finanszírozására szolgáló bevételek: 
Előző év előirányzat-maradványának, pénzmaradványának igénybevétele 

- működési célra:            1 787 eFt 
- felhalmozási célra:         20 523  eFt 
 

 Központi, irányítószervi támogatás működési célra:     100 832 eFt 
 
Költségvetési hiány külső finanszírozását meghaladó összegének külső finanszírozására 
szolgáló bevételek: 
 
Hitel-, kölcsön felvétel államháztartáson kívülről: 
 

- Felhalmozási célú hitel felvétele:         93 018  eFt 
 

2. § 
 

A költségvetési rendelet 4. §-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

(1) A 3. §-ban megállapított bevételi főösszeg önkormányzati és költségvetési szervei bevételi 
forrásonkénti bontását főbb jogcím-csoportonkénti részletezettségben e rendelet 2. számú 
melléklete tartalmazza. 
 
(2) Az Önkormányzat, a Polgármesteri Hivatal, és a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési 
Ház önállóan működő költségvetési szerv bevételeit szakfeladatonként a 2/1, 2/2, 2/3. számú 
melléklet mutatja.  Az Önkormányzat, a Polgármesteri Hivatal, és a Tárkányi Béla Könyvtár 
és Művelődési Ház önállóan működő költségvetési szerv bevételeit kötelezően ellátandó 
feladatonként, illetve önként vállalt feladatonként szakfeladat szerinti bontásban a 2/1)a, 
2/1)b, 2/2)a, 2/3)a. ,2/4. számú melléklet mutatja.  
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3.§ 
 
A költségvetési rendelet 5. §-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
(1) Az önkormányzat és költségvetési szerve működési, fenntartási kiadási előirányzatait a 
Képviselő-testület a következők szerint határozza meg:  
 
Működési kiadások előirányzata összesen:            858 137 e Ft 

q Személyi jellegű kiadások            297 042 e Ft 
q Munkaadókat terhelő járulékok és  
       szociális hozzájárulási adó                             49 339 e Ft 
q Dologi jellegű kiadások             152 429 e Ft 
q Működési célú visszatérítendő támogatások, 

kölcsönök nyújtása         150 e Ft 
q Központi, irányító szervi támogatás  

     folyósítása                           100 832 e Ft 
q Ellátottak pénzbeli juttatásai            159 039 e Ft 
q Speciális célú támogatások               63 841 e Ft 
q Működési célú hiteltörlesztés              35 465 e Ft 

 
 (2) Az önkormányzat felújítási és felhalmozási kiadásait a Képviselő-testület a következők 
szerint határozza meg:  
 
Felhalmozási kiadások összesen:       537 466 e Ft  

q Beruházások        430 814 e Ft 
q Felújítások           11 186 e Ft 
q Befektetési célú részesedések vásárlása             140 e Ft 
q Egyéb felhalmozási célú kiadások        95 326 e Ft 

(3)  Az Önkormányzat, a Polgármesteri Hivatal, Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház  
költségvetésének feladatonkénti kiadásait a rendelet 3/1., 3/2., 3/3. számú melléklete 
tartalmazza, kötelezően ellátandó, illetve önként vállalt feladatok szerinti megbontásban a 
3/1)a., 3/1)b, 3/2)a., 3/3)a. 3/3)b. számú melléklet tartalmazza. 

    
 
(4) Az (2) bekezdésben megállapított működési kiadások önkormányzati és költségvetési 
szervei kiemelt előirányzatok szerinti bontását a 4. számú melléklet tartalmazza. 
 

4.§ 
 

 
A költségvetési rendelet 6. §-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

(1) Az önkormányzat az alábbi tartalékokat állapítja meg, a 11. számú melléklet szerint: 
Általános tartalék               5 000 eFt, előre nem látható működési kiadások. 
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      Felhalmozási tartalék       32 727 eFt, 
-           15 115 eFt Béke utca útburkolat felújítás (önerő) 
-           17 612 eFt Energetikai fejlesztések és közvilágítás energiatakarékos  
                 átalakítása (önerő) 

              
 
A költségvetési rendelet 2, 2/1, 2/1)a, 2/1)b, 2/2, 2/2)a, 2/3, 2/3)a, 2/4., 3, 3/1, 3/1)a, 3/1)b, 
3/2, 3/2)a, 3/3, 3/3)a,3/3)b., 4, 5, 7, 8, 10, 11,számú mellékletei helyére e rendelet 2, 2/1, 
2/1)a, 2/1)b, 2/2, 2/2)a, 2/3, 2/3)a,, 2/4., 3, 3/1, 3/1)a, 3/1)b, 3/2, 3/2)a, 3/3, 3/3)a, 3/3)b.,4, 5, 
7, 8, 10, 11,számú mellékletei lépnek. 
 
(1) Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 

(2) E rendelet kihirdetéséről a Jegyző gondoskodik. 
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2./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2013. III. 

negyedévi gazdálkodásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek 
Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2013. III. negyedévi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

438/2013. (XI.28.) számú határozata 

Az Önkormányzat 2013. évi harmadik negyedéves gazdálkodás helyzetéről szóló 

tájékoztató, beszámoló elfogadásáról 

  

Egyek Nagyközség Önkormányzata helyi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 87.§. (1) bekezdése alapján a helyi 

önkormányzat 2013. évi harmadik negyedéves helyzetéről szóló tájékoztatót, beszámolót az 

alábbiak szerint hagyja jóvá. 

  
Az önkormányzat és költségvetési szervei 2013. évi költségvetési előirányzatainak harmadik 

negyedéves alakulása 

  
 
1. A képviselő-testület az önkormányzat 2013. évi költségvetési előirányzatainak harmadik 

negyedéves teljesítését az alábbiak szerint fogadja el: 

  

Előirányzat megnevezése 
Eredeti 

előirányzat 
Módosított 
előirányzat 

2013. 
harmadik 

negyedéves 
teljesítés 

Teljesítés 
alakulása 

(%) 

Bevételek  793 682 1  217 170 731 062 60  
Finanszírozási bevételek 120 663 115 328 41 300 19  
Bevételek főösszege: 914 345 1 332 498 772 362 58  
Kiadások  873 867 1 223 685 586 677 48 
Finanszírozási és pénzforgalom nélküli 
kiadások 

40 478 108 813 99 333 91 

Kiadások főösszege: 914 345 1 332 498 686 010 51 
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2. Az önkormányzat 2013. évi költségvetési bevételei: 
 - eredeti előirányzatait, 

- a módosított előirányzatokat, 

- a harmadik negyedéves teljesítést, valamint 

- a teljesítés alakulását 

az 1. számú melléklet bevételi forrásonkénti bontásban tartalmazza. 
   
 
3. Az önkormányzat 2013. évi költségvetési kiadásai: 
 
 - eredeti előirányzatait, 

- a módosított előirányzatokat, 

- a harmadik negyedéves teljesítést, valamint 

- a teljesítés alakulását 

a 2. számú melléklet kiadási jogcím szerinti bontásban tartalmazza. 
  
 
4. Az önkormányzat működési, fenntartási kiadási előirányzatainak 2013. harmadik negyedéves 

teljesítését a képviselő-testület a következők szerint hagyja jóvá: 

 

Előirányzat megnevezése 
Eredeti 

előirányzat 
Módosított 
előirányzat 

2013. 
harmadik 

negyedéves 
teljesítés 

Teljesítés 
alakulása 

(%) 

Összesen: 431 804 762 305 522 271 69 
Ebből: 

-  személyi jellegű kiadások  101 748 297 042 224 245 75 
-  munkaadókat terhelő járulékok  22 571 49 339 36 584 74 
-  dologi jellegű kiadások  78 434 152 429 97 230 64 
- ellátottak pénzbeli juttatásai  153 326 159 039 105 003 66 
- működési célú támogatásértékű kiadások 18 795 18 950 11 328 60 
- egyéb működési c. kiadások( működési 

célú pénzeszköz átad.)  
43 246 44 891 20 450 46 

- működési c.tám. kölcs. nyújtása  150 150 100 
- tartalék 5 500 5 000   
-  előző évi hitel törlesztés 8 184 35 465 27 281 77 

  
A képviselő-testület az önkormányzat és a költségvetési szervei működési kiadásainak 

teljesítését kiemelt előirányzatonként a 3. számú mellékletek szerint fogadja el. 

  

 

5. Az önkormányzat felújítási és felhalmozási kiadásainak 2013. harmadik negyedéves 

teljesítését és a teljesítés alakulását az alábbiak szerint hagyja jóvá:  
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Előirányzat megnevezése 
Eredeti 

előirányzat 
Módosított 
előirányzat 

2013. 
harmadik 

negyedéves 
teljesítés 

Teljesítés 
alakulása 

(%) 

Összesen: 482 541 570 193 163 739 29 
Ebből: 
- felújítások  11 688 11 186   
- beruházások 385 100 430 814 86 876 20 
- felhalmozási célú hiteltörlesztés és kamata,  40 400 81 720 76 723 94 
- felhalmozási célú pénzeszközátadás 12 626 13 606   
-befekt.célú részesedések vásárlása  140 140 100 
- céltartalék 32 727 32 727   

 

Az önkormányzat és költségvetési szervei felújítási és felhalmozási kiadásainak teljesítését, 

alakulását a 4. számú melléklet táblázati tartalmazzák, a felújítási kiadásokat célonként, a 

felhalmozási kiadásokat feladatonként. 

  
A költségvetési szervek költségvetésének teljesülése 

  
6. A működési és felhalmozási célú bevételek és kiadások alakulását mérlegszerűen az 5., 6.,  

számú mellékletek tartalmazzák. 

7. Az Önkormányzat költségvetési szerv bevételeinek szakfeladatonkénti alakulását az 1/1. 

számú melléklet tartalmazza, a kötelezően ellátandó feladatok bevételeinek alakulását az 

1/1)a. sz. melléklet, az önként vállalt feladatok bevételeinek alakulását az 1/1)b. sz. melléklet 

tartalmazza.  

   

8. Az Önkormányzat költségvetési szerv kiadásainak szakfeladatonkénti alakulását az 

2/1.számú melléklet tartalmazza, a kötelezően ellátandó feladatok kiadásainak alakulását a 

2/1)a. sz. melléklet, az önként vállalt feladatok kiadásainak alakulását a 2/1)b. sz. melléklet 

tartalmazza.  

 

9. A Polgármesteri Hivatal költségvetési szerv bevételeinek szakfeladatonkénti alakulását az 

1/2. sz. melléklet táblázatai tartalmazzák, kötelezően ellátandó feladatonkénti bontásban az 

1/2 )a. számú melléklet tartalmazza. 

 

10. A Polgármesteri Hivatal költségvetési szerv kiadásainak szakfeladatonkénti alakulását a 

2/2. sz. melléklet táblázatai tartalmazzák, kötelezően ellátandó feladatonkénti bontásban a 2/2 

)a. számú melléklet tartalmazza. 

  

11. A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház költségvetési szerv bevételeinek 
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szakfeladatonkénti alakulását az 1/3. sz. melléklet táblázatai tartalmazzák, kötelezően 

ellátandó feladatonkénti bontásban az 1/3 )a. számú melléklet tartalmazza. 

 

12. A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház költségvetési szerv kiadásainak 

szakfeladatonkénti alakulását a 2/3. sz. melléklet táblázatai tartalmazzák, kötelezően ellátandó 

feladatonkénti bontásban a 2/3 )a. számú melléklet, az önként vállalt feladatok kiadásainak 

alakulását a 2/3 )b. számú melléklet tartalmazza. 

 

13. Az Egyeki Roma Nemzetiségi Önkormányzat bevételi és kiadási előirányzatának 

jogcímenkénti alakulását, és teljesítését tájékoztató jelleggel a 7. sz. melléklet tartalmazza. 

 
 

3./ Beszámoló a Szöghatár Kft. 2013. III. negyedévi gazdálkodásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
Szöghatár Kft. 2013. III. negyedévi gazdálkodásáról szóló beszámolót. 
 
Ezt egy rövid gondolattal szeretné kiegészíteni. A Pénzügyi Bizottság ülésén azt tapasztalták, 
hogy szakmai kérdésekben vannak ellentmondások szakemberek között és ezeknek az 
ellentmondásoknak egy élénkebb és intenzívebb együttműködés alapján történő feloldását 
javasolta, nevezetesen azt, hogy egy sokkal intenzívebb egyeztetés kezdődjön a pénzügyi 
szakemberek között. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
439/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2013. III. negyedévi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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4./ Tájékoztatás az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. pénzügyi szükségletéről 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot szintén a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
az ismertetését. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az 
Szöghatár Nonprofit Kft. pénzügyi szükségletéről szóló tájékoztatót. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az Önkormányzat működőképességének megőrzését szolgáló kiegészítő 
támogatás összegének ismeretében, és felhasználásának szabályait betartva, maximum 
11.500.000,- Ft-ot adjon át az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére. 
 
Ez az, az összeg, ami elképzelhető, hogy módosulni fog. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Így van. Azt is beszélték, hogy amikor elkészül a Fő tér beruházás pályázatának az 
elszámolása majd akkor újratárgyalják az azzal kapcsolatos anyagi kérdéseket. Az, már ezt az 
összeget is befolyásolja, de egyelőre csak utólag. A Pénzügyi Bizottság javaslatát még azzal 
egészítené ki, hogy a tároló építésére át kívánnak nyújtani 1,5 millió Ft-ot, ezt az összeget 
mivel fejlesztésre fordítják, javasolja, hogy fejlesztési célú hitelből adják át a Szöghatár Kft-
nek. Ennek technikai oka van, amit ha kell kifejt, de a lényege az, hogy úgy gondolják, hogy 
ez az önkormányzatnak lényegesen előnyösebb, mint hogyha működési költségként adják át 
ugyanezt az összeget. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  

Kéri a Képviselő-testületet, hogy a Kft. ügyében mindenképpen szülessen döntés, hiszen a 
működőképessége miatt ez szükséges. A Pénzügyi Bizottság javaslatával, ami konkrét 
számokat tartalmaz, is egyetért. Utána, mikor az önkormányzat pénzügyi helyzete, konkrétan 
a támogatás, amire a pályázatot benyújtja, ismertté válik, akkor vissza lehet térni a Kft. ügyére 
is. Minimum ez az összeg szükséges arra, hogy az évet olyan pozícióba tudja a Kft teljesíteni, 
hogy ne okozzon neki komoly pénzügyi problémát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A módosító javaslattal kezdjenek. Kéri, hogy aki a tároló befejezéséhez szükséges 1.443.000 
Ft összeget fejlesztési célú hitelből kívánja fedezni, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
440/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 1 443 000 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Tároló építés 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. NOVEMBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

15/77 

 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a tájékoztatást tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
441/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. pénzügyi szükségletéről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az Önkormányzat működőképességének megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás 
összegének ismeretében, és felhasználásának szabályait betartva, maximum 10.000.000,- Ft-ot 
adjanak át az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
442/2013. (XI.28.) számú határozata 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat működőképességének megőrzését szolgáló kiegészítő 
támogatás összegének ismeretében, és felhasználásának szabályait betartva, 
maximum 10.000.000,- Ft-ot ad át az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Nagy Csaba könyvvizsgáló álláspontja szerint minimum ekkora összegre szüksége van a 
Szöghatár Kft-nek, ahhoz, hogy ne kerüljön nagyon komoly pénzügyi zavarba az év végére. 
Nem győzi hangsúlyozni, hogy nagyon szükségesnek látja a további egyeztetést és csak 
kizárólag pénzügyi szakemberek között ebben a kérdésben. Az önkormányzatnak is vannak 
anyagi problémái, megoldandó feladatai, vannak a Szöghatár Kft-nek is, de hogy ha nézik a 
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tulajdonos és cége viszonyt, akkor gyakorlatilag nagyon nehéz eldönteni, hogy melyik a 
fontosabb és melyik élvez elsődlegességet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Pénzügyi Bizottság javaslata eredetileg az volt, hogy 11,5 millió Ft-ot adjanak át egy 
összegben működésre. Ez akkor összességében már 13 millió Ft-ra emelkedne, mert 
fejlesztésre átadnak 1.443.000 Ft-ot. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Ebbe a 11,5 millió Ft-ba benne volt a tető is emlékezete szerint. Nem gondolja, hogy külön 
kellene 1,5 millió a 11,5 fölött. Ő úgy értelmezte a Pénzügyi Bizottság határozatát, hogy most 
jelen pillanatban legyen 11,5. Jól gondolja? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Igen, jól gondolja. Csak az egyik felhalmozási célú hitel, a másik működési kiadás. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Jelzés értékű, amit Nagy Csaba könyvvizsgáló is mondott ezzel kapcsolatban, és ő is lát 
aggasztó körülményeket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság eredeti javaslatával egyetért, hogy 11,5 millió Ft-ot 
adjanak át működésre, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodással szavazott. A Pénzügyi Bizottság 
eredeti javaslata nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ez a javaslat nem kapta meg a többséget. Azt gondolja, hogy ebből nem kell negatív 
következtetéseket levonni, hiszen abban egyhangúan egyetértenek, hogy amennyiben 
szükséges újra tudják tárgyalni ezt a napirendi pontot. Elmondta a Pénzügyi Bizottsági ülésen 
is, hogy új ügyvezetője van a Szöghatár Kft-nek és azt gondolja, hogy teljesen korrekt lépés 
lenne, ha az ő számára egy teljesen új tiszta lapot teremtenének, hogy be tudja bizonyítani, 
hogy a vezetése alatt szépen ezek a pénzügyek, a pénzügyi terv tartása az teljes mértékben úgy 
alakul, ahogy ők azt elképzelik.  
 
 

5./ Fejlesztési célú hitelfelvételhez szükséges döntések 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot szintén a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
az ismertetését. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az alábbi 
határozati javaslat elfogadását: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata 1 862 666 forint összegű fejlesztési célú hitelt vesz fel 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
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Hitelfelvétel célja: Egyek Nagyközség közvilágítás korszerűsítés, bővítés terv készítés 
tervdokumentáció elkészítésének fedezete 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
443/2013. (XI.28.) számú határozata 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 1 862 666 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Egyek Nagyközség közvilágítás korszerűsítés, bővítés terv 
készítés tervdokumentáció elkészítésének fedezete 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az alábbi 
határozati javaslat elfogadását: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata 1 143 000 forint összegű fejlesztési célú hitelt vesz fel 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: „A Béke utca felújítása Egyeken” című pályázathoz szükséges Béke utca 
burkolat-felújításának és a hozzá kapcsolódó csapadékvíz-elvezetés engedélyes szintű 
tervdokumentáció elkészítésének fedezete 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
444/2013. (XI.28.) számú határozata 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 1 143 000 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: „A Béke utca felújítása Egyeken” című pályázathoz 
szükséges Béke utca burkolat-felújításának és a hozzá kapcsolódó csapadékvíz-
elvezetés engedélyes szintű tervdokumentáció elkészítésének fedezete 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az alábbi 
határozati javaslat elfogadását: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata 6 883 400 forint összegű fejlesztési célú hitelt vesz fel 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
Hitelfelvétel célja: MTZ-820.4 típusú traktor beszerzése 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Kiegészítésül annyit szeretne közölni, hogy ennek a traktornak van helye, és van funkciója is 
és hasznos munkát tudnak vele végezni, ha megvásárolják. Megkérdezi, hogy az 
önkormányzat hitelképessége hogyan áll, illetve a kormány döntéseiről is érdeklődik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
445/2013. (XI.28.) számú határozata 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 6 883 400 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
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Hitelfelvétel célja: MTZ-820.4 típusú traktor beszerzése 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkéri Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt, hogy olvassa fel a 
kormányrendeletet. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Felolvassa a kormányrendeletet, ami az önkormányzatok 2014. évi adósságkonszolidációjáról 
szól. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A hitelképességről kér tájékoztatást. Az is lényeges, mert nem mindig voltak abban a 
helyzetbe, hogy tudtak hitelt felvenni, és ez változott, ami örvendetes. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Igen, ez így van. Annak ellenére van ez így, hogy lényegesen szigorúbbak lettek az előírások a 
hitelfelvétel területén. A Takarékszövetkezet kirendeltség vezetője tájékoztatta arról, hogy 
jelenleg 82 millió Ft-hoz férhet hozzá, relatíve könnyen az önkormányzat. Beadják a 
hitelkérelmüket, a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezet Cenzúra Bizottsága véleményezi 
és döntenek róla. Vagy megítélik nekik ezeket a hiteleket vagy nem. Eddig szinte mindig 
megítélték. Az önkormányzat 82 millió Ft fölött is vehet fel hitelt, de azt tudni kell, hogy ha 
ezt az összeget meghaladják, már csak akkor adhat ki hitelt a pénzintézet, ha az Integrációs 
Bizottság jóváhagyja. Ez nem is lenne baj, mert ugye ezeket a hitelfelvételeket korlátozni kell, 
hogy ne adósodhasson el senki, még egy önkormányzat sem, viszont jelenleg ez az integrációs 
bizottság még nem működik teljesen jól és egy hitelfelvételi kérelemnél meg sem tudják 
mondani, hogy mennyi lenne az átfutási ideje. Az is elképzelhető, hogy 5-6 hét, vagy 2 hónap. 
Még most mentek be az első hitelkérelmek az új takarékszövetkezeti törvénynek 
köszönhetően és nincs az a kialakult gyakorlat, ami alapján azt tudnák mondani, hogy ez 
működni fog.  
 
Nekik az az érdekük, hogy most azok a döntések szülessenek meg, amiket még ebben a 
pénzügyi évben meg tudnak valósítani, mert december 31-e után egy új gazdasági év 
kezdődik. És amíg az új gazdasági évnek a peremfeltételeit nem ismerik, addig azt mondja, 
hogy arra a gazdasági évre nem szerencsés tervezni. Mivel erre az évre vonatkozókat ismerik, 
a 82 millió Ft alatti hitelt rövid idő alatt elbírálják és rövid idő alatt hozzá tudnak jutni és év 
végéig ezeket a beszerzéseket, fejlesztéseket meg tudják valósítani. 
 
A Pénzügyi Bizottság ülését mára sikerült össze hívni, és még nem tudták az összes napirendi 
pontot tárgyalni. Az is elképzelhető, ha azokat a napirendi pontokat megtárgyalják, amik a 
hallgatóságot érdeklik, akkor utána egy szünetet fognak tartani és a szünetben a Pénzügyi 
Bizottság még mindenképpen egy-két kérdést tárgyalni fog. Megkéri, Nagy Csaba 
könyvvizsgálót nyilatkozzon, hogy ha a hitelfelvételi kérelmeik összege nem haladja meg a 82 
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millió Ft-ot, a már meglévő hitelállománnyal együtt, azt ő könyvvizsgálóként tudja-e 
támogatni, tudja-e jóváhagyását adni vagy esetleg mást javasol. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  

Szeretné tájékoztatni a bizottságot és a Képviselő-testületet is, hogy nem látja akadályát 
ezeknek a hitelfelvételeknek. Utólag írásba fogja foglalni a most szóban megerősített 
hozzájárulását. 
 
 

Megérkezett Hajduné Holló Katalin képviselő az ülésre, jelen van 8 képviselő. 
 
 

6./ ÉAOP csapadékvíz elvezetés közbeszerzési eljárásáról tájékoztatás. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A következő a plusz napirendi pontként felvett ÉAOP csapadékvíz elvezetés közbeszerzési 
eljárásáról tájékoztatás 
 
Vigh József képviselő:  

Mivel plusz napirendként vették fel, és nem főnapirend, kéri, hogy a tárgyalás során mindenki 
tartsa magát az SZMSZ-ben meghatározott időhöz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mindenki örült, amikor annak idején Egyek Nagyközség Önkormányzata 320 millió Ft-os 
pályázatot nyert az Újtelep csapadékvíz elvezetési gondjainak a megoldására. Örültek neki, 
hiszen úgy tűnt, hogy minden simán fog menni és a településen nagy fejlesztést tudnak 
megvalósítani. Az érintett magántulajdonban lévő földtulajdonosok is előzetes 
hozzájárulásukat adták ahhoz, hogy a földjeiket érintve ez a beruházás megvalósuljon. 
 
Amikor elkezdték az engedélyeket beszerezni a pályázat megvalósításához, jöttek az első 
pofonok. Sajnos azt kell mondania, hogy két helyi vállalkozó, több hónapon keresztül 
akadályozta a megfelelő engedélyek beszerzését. Az önkormányzattól olyan pénzösszegeket, 
vagy ellenszolgáltatásokat kértek, amik véleménye szerint már majdnem a zsarolás 
kategóriájába sorolhatóak. Úgy gondolja, hogy helyes volt az a lépés, hogy ezeknek a 
követeléseknek nem engedtek, hanem a Zöldhatóságnál és a Tiszántúli Környezetvédelmi 
Igazgatóságnál a törvény erejénél fogva, a szolgalmi jogot bejegyeztették. Ezzel közel egy 
évet veszítettek. A helyi emberek 1 évvel hátráltatták az önkormányzatot. Pedig az az időszak, 
amit a támogató hatóság részünkre biztosított bőven elegendő lett volna a közbeszerzési 
eljárás lefolytatásához illetve a támogatási szerződés megkötéséhez. 
 
Időközben zajlottak a folyamatok. A tervező elkészítette a kiviteli terveket, leszállította az 
önkormányzatnak, amit továbbítottak a közbeszerzési eljárást bonyolító cégnek, a Tempusz 
Class Kft-nek. Örömmel látták, hogy a közbeszerzési eljárás lezárult és az önkormányzat 
meghozta a szükséges döntéseket. Ezután, ezt a közbeszerzést az egyik ajánlattevő 
megtámadta. Odakerültek a Közbeszerzési Hatóság Döntőbizottsága elé és ott tárgyalták 
azokat a kifogásokat, amiket írásba is foglaltak. Azért fogadta meg az önkormányzat a 
közbeszerzést bonyolító céget, hogy hallgassanak rá, hiszen körülbelül 5 millió Ft-ot fognak a 
pályázat terhére ezért kifizetni, ezért egy olyan szolgáltatást várnak, ami az önkormányzatot 
biztosítja. Itt egyiküknek sem teljesen szakterülete a közbeszerzésnek a témaköre. Bár, Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselőhöz áll, jogászként legközelebb ez a téma. Ők hallgattak erre a 
közbeszerzési szaktanácsadóra és meghozták a döntéseket. Utólag is azt mondja, hogy ami, 
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ide került a Képviselő-testület elé, ez a Képviselő-testület nem hozhatott más döntéseket. 
Nem hibáztatja magukat. A közbeszerzési eljárás, illetve a döntő bizottság előtt kiderült, hogy 
az önkormányzat megbízásából kiadott anyag az írásos anyag 3 sorban eltért, a cd-n lévő 
kiadott anyagtól. A cd-n volt a 100%-osan helyes tételfelsorolás. Viszont, ami írásban kiment, 
abból 3 sor hiányzott. 
 
De miért hiányzott ez? Hogy keverik össze az anyagaikat? Annak idején még ő 
kezdeményezte, hogy ha már az Újtelepen csapadékvizet akarnak elvezetni, akkor a kis 
vájkosnak a környezetét is vonják be, mert ott is a környező házakban nagyon komoly 
belvízkárok keletkeztek 2010-ben és a Tűzoltóságot is odariasztották a legtöbbször. Ezt 
mindenki támogatta, a Tűzoltóság is indokoltnak látta. Átterveztették ugyanazzal a tervezővel 
a terveket. A műszaki tartalom több lett, mert több szivattyú került beépítésre, szivattyúház, 
illetve ott egy új utcát bekapcsoltak a hálózatba, azért, hogy a kisvájkosnak a csapadékvíz 
elvezetési gondja is meg legyen oldva. Ha jól emlékszik, ezért körülbelül 500.000 Ft-ot 
fizettek a tervezőnek. Örültek, hogy újra megoldottak egy problémát és hogy ez a pályázat, 
egy még teljesebb pályázat lesz. A pályázatot beadták, meg is nyerték, viszont a tervező által 
eljuttatott terv, ahogy ő átdolgozta azt a pályázatot, ebben ez a 3 sor, a 3 tétel eltért a papír és 
az elektronikus anyagon. Ők továbbították a közbeszerzési eljárás bonyolítójának. Ebből még 
önmagában nem származott volna baj, ha az összes ajánlattevő ezt az anyagot kapja meg. Az 
ő szubjektív magánvéleménye az, hogy az összes ajánlattevő ezt az anyagot kapta meg.  
 
A kifogást benyújtó cég, a Mátraközmű Kft. a Közbeszerzési Döntőbizottság előtt arra 
hivatkozott, hogy az ő anyagában nem volt cd, ezért tett ő a többi ajánlattevőtől eltérő 
ajánlatot. Pályázott a Mélyépítő Kft és a Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulat. Ők 
helyesen a cd alapján pályáztak, viszont a Mátraközmű Kft. az írásos anyag alapján pályázott. 
Ők arra hivatkoztak, hogy nem kaptak cd-t. Ez meglepő számára. A közbeszerzést bonyolító 
cég, amikor kiadta az ajánlattevőknek az anyagot, aláíratta velük, hogy a csomagot teljesen 
hiánytalanul átvették. Véleménye szerint nekik kellett volna írni egy tételes felsorolást, hogy 
ez a csomag mit tartalmaz, hogy az ellenőrizhető legyen a pályázó részéről is. Ez nem történt 
meg. Éppen ezért a Mátraközmű Kft. eredményesen hivatkozott a Közbeszerzési 
Döntőbizottság előtt arra, hogy ő nem kapta meg a cd-t. A Közbeszerzési Döntőbizottság 
ennek a kifogásnak helyt adott és azt mondta, hogy mivel ők nem kapták meg a cd-t, ezért az 
esélyegyenlőség sérült ebben a pályázati eljárásban és mivel az esélyegyenlőség sérült, a 
Mátraközmű Kft. nem ismerte az elektronikus anyagot, ebben a 3 tételben nem tudott teljes 
körű ajánlatot adni, ezért a közbeszerzési eljárást semmissé nyilvánították. Most az 
önkormányzatnak egy teljesen új közbeszerzési eljárást kell bonyolítania. Annyi a gond, hogy 
a támogató hatóság november 30-át jelölte meg a szerződéskötés időpontjának.  
 
Kicsit nehezen tudja a Döntőbizottság álláspontját emészteni, hiszen a Mátraközmű Kft a 
tárgyaláson nyilatkozott, hogy ő az emelt műszaki tartalmat is elvégzi, ugyanazért az 
összegért, amit a pályázati anyagában megjelölt. Nekik az lett volna a legjobb döntés, hogy ha 
a Mélyépítő Kft-vel nem, akkor velet köthessenek szerződést. Tehát az lett volna a jó, hogy ha 
az önkormányzat most olyan helyzetbe lenne, hogy valakivel is tudna szerződést kötni, de 
nem tudnak szerződést kötni, új eljárást kell kiírni. Viszont új eljárást csak akkor tudnak 
kiírni, hogy ha a támogató hatóság azt mondja, hogy ad minimum 3 hónap hosszabbítást, mert 
egy közbeszerzési eljárásnak legalább ennyi idő kell a lebonyolításához. Hogyha esetleg azt is 
meg fogják támadni, az lenne a legjobb, hogy ha 4-5 hónap lenne. 
 
Megkereste az ÉARFÜ ügyvezető igazgatóját, elmondta neki, hogy milyen helyzetbe került az 
önkormányzat. Kérte, hogy az anyagot, és a kérelmüket adják be, és ha tudnak, akkor 
segítenek, és talán kapnak hosszabbítást arra, hogy egy új közbeszerzési eljárást írjanak ki. A 
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kérelem elkészítése folyamatban van. Bízik benne, hogy támogatják. Fájdalmas történet ez, 
hogy még egyszer mindent újra kell bonyolítani. Abba lehet bízni, hogy mivel most jönnek a 
téli hónapok, ezekben a hónapokban egyébként se lehetett volna érdemi munkát végezni. Ha 
február végéig le tudják bonyolítani a közbeszerzési eljárást és szerződést kötni, akkor még 
menthető ez a projekt. Ha ismét megtámadják, ezt az eljárást, akkor jó esély van rá, hogy a 
település 320 millió Ft-ot bukjon el. Ez egy szomorú tény, de a közbeszerzési eljárások már 
csak ilyenek. Ezeket törvény szabályozza, nehezen tudják ezt kezelni. Jelenleg ott tartanak, 
hogy a támogató hatóságtól határidő hosszabbítást kérnek. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Ebből a határozatból egész mást szűrt le és egész mást tart lényegesnek, mint amit 
Polgármester úr elmondott, nagyon sok tekintetben. Ez a Közbeszerzési Döntőbizottság 
D.449/20/2013-as iktatószámú határozata, melyet, le lehet tölteni a 
www.kozbeszerzes.hu/jogorvoslat/hatarozatok-listaja/ oldalról. A kérelem beérkezésének 
időpontja október 7. volt. A legnagyobb probléma az, hogy a közbeszerzést bonyolító, 
hatalmas hibákat követett el ebben az ügyben. Ugyanis nem csak az történt, hogy a 
Mátraközmű Kft. nem kapott cd-t, nem ez volt a fő probléma. Hanem az volt a fő probléma, 
hogy a cd-n szereplő költségvetés és a papíralapon szereplő költségvetés eltért egymástól. 
Amit gyakorlatilag be is ismert a Tempusz Class Kft. Dr. Berecz Orsolya és a jogi képviselő 
Dr. Kovács Tibor ott volt a tárgyaláson és a határozatból egyértelműen kiderült, hogy ezt be is 
ismerték. Tehát eltérő adatokat tartalmazott. Ez senkinek nem róható fel, ha a Mátraközmű 
megkapta volna a cd-t, akkor is eltérőek az adatok. Ettől függetlenül lehetett volna rá ajánlatot 
tenni. 
  
A fő problémát abban látja, hogy 3 okot jelölt meg a Tempusz Class Kft. és Dr. Berecz 
Orsolya személyesen, ami miatt a Mátraközmű Kft-t kizárták az eljárásból, ami alapján 
érvénytelennek minősítették a pályázatát. Mind a három okról tételesen és 100%-osan 
megállapította a közbeszerzési döntő bizottság, hogy megalapozatlan, jogellenes volt. Tehát 
gyakorlatilag a helyes eljárás az lett volna, ha benn marad a versenyben a Mátraközmű Kft. és 
ő nyeri meg ezt a pályázatot, mert ő volt a nyertes ajánlattevő a valóságban.  
 
Az, hogy 2 féle költségvetést kapnak meg a pályázók, ez egy hatalmas adminisztratív tévedés, 
vagy „pancserság”, vagy azt nem is meri feltételezni, hogy esetleg szándékos. Erre 
természetesen semmi alapja sincs. Húzósnak tartja, hogy 5 millió Ft-ot adjon ilyen munkáért 
az önkormányzat. Egyértelműen a közbeszerzést bonyolító társaságnak a hibájára vezethető 
vissza ez az egész ügy. 
 
A közbeszerzési törvény alapján lát lehetőséget arra, - nem 100%-os lehetőséget, de lát 
lehetőséget arra, hogy bizonyos feltételek esetén a Mátraközművel is szerződést lehessen 
kötni. Ennek 3 feltétele van: A bonyolító nyilatkozzon arról, hogy amennyiben érvényes lett 
volna az ajánlata a Mátraközmű Kft-nek, akkor ő lett volna a nyertes ajánlattevő, mert 
nyilvánvaló, hogy a bírálati szempontok értelmében a felolvasólap tanulsága szerint ő volt a 
nyertes ajánlattevő. Ez teljesen egyértelmű. Tehát erről kellene nyilatkozni a Tempusz 
Classnak. 
 
A Mátraközmű Kft, ahogy már nyilatkozott is, hogy a teljes műszaki dokumentáció alapján és 
a tervdokumentáció alapján adta meg az ő ajánlatát, hogy fenntartja a teljes műszaki 
tartalomra nézve ugyanezen az áron az ajánlatát. Ez a második.  
 
A harmadik feltétele az, hogy a Közbeszerzési Döntőbizottságtól kérjenek egy ideiglenes 
intézkedést, amivel a Döntőbizottság engedélyezi ezt a szerződéskötést. Ha ez megtörténik az 
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ideiglenes intézkedésnek a határideje 5 nap, akkor egy nagyon közeli időpontban tudnának 
szerződést kötni, az álláspontja szerint a valóságban nyertes ajánlattevővel. 
 
A 2011. évi CVIII. törvény 127.§ 2 bekezdés b) alpontja, és a 144. § 4 bekezdése alapján 
érdemes a Döntő bizottságtól kérni egy ilyen engedélyt. Természetes a Döntőbizottság, ezt 
vagy meg adja vagy nem. A határozat 33-34. oldalán az szerepel, hogy nem csak az 
önkormányzat minden döntését semmisítette meg és minősítette jogellenesnek, hanem 
megsemmisítette az ajánlatkérő dokumentációt is teljes egészében. Ezt tudják áthidalni azzal, 
hogy ha a Mátraközmű Kft. tesz egy érdemi nyilatkozatot arra nézve, hogy dacára annak, hogy 
a dokumentáció nem volt egyértelmű ő legmagasabb műszaki tartalom szerint, illetőleg a 
tervdokumentáció szerint tette az ajánlatát és ezt az ajánlatot összegszerűség szempontjából is 
fenntartja az eredeti feltételekkel. 
 
Volna lehetőség, kérdés, hogy ezt a testület akarja-e vagy nem. Lehet azt is akarni, hogy 
ismételjék meg az eljárást, aztán hadd kapja meg a Tempusz Class, vagy akár egy másik 
hasonló elkötelezettségű cég és aztán ő is kövessen el egy ilyen hibát, ami miatt jogorvoslattal 
meg lehet támadni. 
 
Ő nem a jogorvoslat miatt szomorú, ő azért szomorú, hogy ezt egy ilyen közbeszerzési 
bonyolító meg merte lépni, meg merte csinálni. Amikor a legutóbbi testületi ülésen ez téma 
volt, nem véletlenül javasolta egyedül, hogy ezt a céget hirdessék ki, és nem véletlenül 
pufogott Dr. Berecz Orsolyával. Azok az érvek és ellenérvek, amik ott elhangzottak, azok 
100%-osan megdőltek, tehát Dr. Berecz Orsolya érvei 100%-osan megdőltek a 
Döntőbizottság előtt. Elnézést kér, de azt mondja, hogy gyakorlatilag mindenben tévedtek. A 
túlzott határozottság, a túlzott magabiztosság, önteltség, ahogy ezt elővezetik, amivel 
próbálják bedarálni az embert, az egyenesen felháborító. Azt mondja, hogy ha manapság 
ilyenekkel találkoznak, akkor azokkal mindenféleképpen szembe kell szállni. Ő ezt egy 
borzasztóan gyanús és visszataszító eljárásnak élte meg. Szeretné hinni, hogy ezek véletlenek, 
szeretné hinni, hogy ezek adminisztrációs hibák. Sok mindent szeretne hinni, jogászként 
borzalmasan nehéz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Sok mindenben egyetért Képviselő Úrral, viszont amikor a Képviselő-testület tárgyalta, itt 
közülük senki nem volt tisztában azzal, hogy a Mátraközmű Kft. nem kapott cd-t. Senki nem 
tudta azt, hogy ők kisebb műszaki tartalomra adtak ajánlatot, hogy annak mi volt az oka. 
Abban egyetért, hogy a Tempusz Class Kft. hibázott. Viszont ez még akkor nem derült ki, 
hogy konkrétan miben hibáztak. Ők csak annyit láttak, hogy van egy kisebb műszaki 
tartalomra árajánlat, amit ők nem fogadtak el. Ha van arra lehetőség, hogy november 30-ig 
kössenek szerződést, ha ez működne határidő hosszabbítás nélkül, akkor azt mondja, hogy ezt 
nem kell mérlegelni, akkor ezt kell csinálni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Javasolja, hogy Polgármester úr vegye fel a kapcsolatot a Mátraközmű Kft ügyvezetőjével. 
Azt mondja, hogy lehet szerződést kötni és a szerződésnek a hatályba lépését azokhoz a 
feltételekhez kötni, hogy a Döntőbizottság járuljon hozzá. A bonyolító nyilatkozzon arról, 
hogy ez volt a valóságban a legjobb ajánlat az összes közül. Abszolút jelentéktelen kérdés, 
hogy megkapta-e a Mátraközmű a cd-ét vagy nem. Amikor egy pályázatnál iratokat ad át, az a 
legkevesebb, hogy készít egy iratjegyzéket, és az átadáskor megkéri az átvevőt, hogy tételesen 
ellenőrizze át, hogy minden meg van-e és aztán aláírtja vele. Ez az ügyvédi hivatásnak az 
alapja. Akinek köze van a jogi szolgáltatásokhoz az pontosan tudja, hogy egy 300 milliós 
közbeszerzési pályázatnál ilyen hibát nem lehet elkövetni.  
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Még, szerinte az sem volt olyan nagy probléma, hogy több féle adat szerepelt, mivel hogy ott 
volt a műszaki tervdokumentáció is, amivel össze kellett volna vetni ezt a költségvetést mind 
a cd-n, mind a papíralapon szereplő költségvetést és az alapján és csak az alapján lehetett 
volna ajánlatot tenni. Tehát most az a szerencséjük, hogy egy fix átalányáras ajánlatott tett a 
pályázó. Fix átalányáras ajánlat esetében elvárja a jogalkalmazás következetesen, hogy a 
műszaki tervdokumentációt ellenőrizze le az ajánlattevő fél. Az ő felelőssége, hogy 
többletmunkáért pénzt nem kérhet, csak pótmunkáért, ha arról van szó. A leglényegesebb 
kérdés az abban volt, hogy a legeredményesebb ajánlattevőt, azt ki akarták zárni és 
érvénytelenné akarták minősíteni a pályázatát, hol ott az, nem volt érvénytelen. Mind 3 
érvénytelenségi ok légből kapott és rosszhiszemű döntésnek a következménye. Ez szerepel a 
kérelmezőnek a jogorvoslati kérelmében és kiderül egyértelműen a Döntőbizottság 
határozatából. Hogy ha ez egy tiszta eljárás lett volna és kizárólag csak adminisztrációs hibák 
vannak, akkor ezek a történések nem valósultak volna meg. Lényeges, hogy többféle 
költségvetés volt, és nem tudták hitelt érdemlően igazolni, hogy átadták ezeket a 
dokumentumokat, adathordozókat. 
 
Ha az önkormányzat attól tart, hogy a támogató hatóság az idő múlására tekintettel 
felfüggeszti ezt az eljárást vagy kétségessé válik a forrásnak a kifizetése, akkor meg kellene 
próbálni az általa javasolt módszert. Nyílván ennek feltétele az is, hogy mind a két fél 
nyilatkozzon az ügyben. Szerződéskötésre sor kerülhet, melynek a hatályba lépését e két 
döntéstől lehet függővé tenni. A szerződésre mondjuk, kerülhet 29.-ei dátum, a hatályba 
lépést, azt lehet későbbi időponthoz kötni. A felek között létre jön egy jogviszony az már 29.-
ével borítékolható, dokumentálható. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő lépjen kapcsolatba Dr. Kovács Tibor 
ügyvéddel és közösen készítsenek egy olyan előterjesztést, ami alapján ezt az utat 
megpróbálják. Mindenképpen meg kellene próbálni, ha működik, akkor csak nyernek vele, ha 
mást nem akkor időt. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Nyilvános volt ez a vita, és ellenkező oldalon állt, mint Dr. Kovács Tibor. Nekik 
összedolgozni ebben az ügyben az egy furcsa helyzetet idézne elő és kérdésessé válna a 
történet. Ő támadta Dr. Berecz Orsolyának és a Tempusz Classnak a döntéseit, Dr. Kovács 
Tibor pedig védte a Döntőbizottság előtt a Tempusz Classnak a javaslatait, álláspontját. Azt 
gondolja, hogy ha ezeket a jogszabály helyeket Dr. Kovács Tibor megkapja, akkor össze tud 
állítani egy kérelmet az ő közreműködése nélkül is. Ő nem érezné helyénvalónak, ha ők ketten 
ebben összedolgoznának. Számára visszataszító ez az ügy és nem hiszi, hogy véletlen. Ez az ő 
szubjektív véleménye. 
 
Ha Polgármester úr és a Képviselő-testület is úgy gondolja, akkor meg kellene keresni a 
Mátraközmű Kft-ét. Egyébként nekik van egy nagyon jó ügyvédjük, Dr. Magyar Attila. 
Esetleg őt bevonni ebbe az ügybe és Dr. Kovács Tiborral ketten közösen biztos, hogy előre 
tudnának lépni hatékonyan. Viszont azt mondja, hogy Dr. Kovács Tibor mindenféle segítség 
és közreműködés nélkül önállóan is meg tudja csinálni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az Ügyrendi Bizottság elnöke jelzi, hogy letelt a fél óra. Kérdezi, hogy aki a vitát folytatni 
kívánja, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett úgy döntött, hogy folytatja a 
vitát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kemény István szót kér. Kéri, hogy aki megadja a szót Kemény Istvánnak, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett megadta a szót Kemény István 
részére. 
 
Kemény István: 

Ami, neki ebben az egészben aggályos, hogy ők is a Hortobágymenti Vízgazdálkodási 
Társulattal adtak be pályázatot, de olyan vakon tudták beadni, mert csak úgy hallották, hogy 
mennyi pénzt nyert az önkormányzat csapadékvíz elvezetésre. Ebből a pénzből, hova mennek 
el, amik kötelezőek? Kötelező a tervdokumentáció, a szakértőnek a pénze. Azt gondolja, hogy 
egy ilyen pályázatot úgy lehet megnyerni, hogy tételes költségvetést csinálnak, és azt adják be, 
és arra kapja meg a pénzt az önkormányzat. Nyílt pályázaton lehet ezt az egészet megnyerni, 
és aki a legjobb ajánlatot teszi, az nyeri a pályázatot. Nos, hogy melyik a legjobb, az egy 
relatív dolog. Mert, ha erre a munkára 320 millió Ft-ot adtak, még akkor is, ha ebből 40 millió 
Ft-ot szellemi munkákra kell kiadni, meg ahhoz hogy első osztályú munka szülessen, a 280 
millió Ft-ot igényli ez a munka. Amikor azt gondolja, hogy egy ajánlattevő úgy ad ki egy 
ajánlatbekérőt, hogy a legkisebb ajánlattevő fogja megnyerni a pályázatot, ezt 
szélhámosságnak tartja. Azt gondolja, hogy ezt a szélhámosságot ebben az országban meg 
kellene szüntetni. Most is értetlenül áll az egész előtt, hogy ilyen jogi viták vannak, mert 
tulajdonképpen a HVGT is kizárták, olyan dolgok miatt, amikről a Döntőbizottság 
megállította, hogy jogtalanok. Még is kizárták. Erről a társulatról most szó sincs. Arról a 
társulatról, akinek minden egyeki lakos tagjának kell, hogy legyen, mert ezt a társulatot, azért 
hozták létre, hogy a csapadékvíz elvezetésről gondoskodjon. Már megkezdte a befogadót 
tisztítani, az árkot. Eddig egy fillért sem kaptak sehonnan, gyakorlatilag a saját költségén 
csináltatta ezt a munkát. Meg lehet nézni, hogy első osztályú munkát végeztek. Az egyekiek 
által megválasztott képviselők közül meg sem fordul senkinek a fejében, hogy minél több bér 
maradjon az egyekiek számára.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Vigh József képviselő jelezte, hogy megvonhatja a szót.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Kimaradt a tájékoztatóból, ami tovább erősítheti a szomorúságot, hogy 300.000 Ft bírságot 
szabtak ki, plusz 200.000 Ft igazgatási szolgáltatási díjat is az önkormányzatnak kell 
megfizetni, amit a Mátraközmű megelőlegezett. Elmondja, hogy a HVGT, azért nem szerepel 
érdemben ebben az ügyben, mert a Mátraközmű Kft. kifizetett 2,2 millió Ft szolgáltatási díjat, 
e mellé a jogorvoslati kérelem mellé, amit ő most vissza fog kapni. Ha HVGT is megtámadta 
volna jogorvoslattal, ezt a bizonyos döntést, nyugodtan megtehette volna, valószínű kellő 
alappal támadta volna meg és visszakapta volna a 2,2 milliót.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A HVGT biztos nem kapta volna vissza az összeget, mert 13 pontban volt megállapítva az 
alkalmatlanságuk. Ebben egy lényeges pont van, ami megcáfolhatatlan, hogy ha nettó 
226.900.000 Ft áll rendelkezésre a pályázat megvalósításához, akkor, aki ettől magasabb 
összeget ad meg az már elve kizárja magát a pályázatból. Mivel a HVGT 279.347.000 Ft-al 
pályázott ez azt jelenti, hogy a lehetségestől 53 millió Ft-tal kértek többet, illetve a legolcsóbb 
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árajánlattól 71 millió Ft-al kértek többet. Elmondta annak idején, hogy szakembereket kell 
fogadni, elmondta, hogy úgy kell pályázni erre a munkára, hogy megfeleljenek a pályázati 
kiírásnak. Az a 13 pont nagyon alapos volt. 51 millió Ft-al nem lehet túl lépni a lehetőségeket. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A 33-34. oldal tartalmazza azt az indoklást, ami alapján az egész ajánlattételi dokumentációt 
megsemmisítette a Döntőbizottság.  Attól függetlenül, hogy az ő pályázatuk érvénytelen vagy 
nem, attól függetlenül bukta az ajánlatkérőnek. Minimum részleges nyertességet 
megállapíthattak volna náluk is, dacára annak, hogy érvénytelen pályázatot adtak be. Ezek 
már részletkérdések. Azért is kell arra a két jogszabály helyre koncentrálni, amire hivatkozott, 
ez mind a kettő arról szól, hogy igazából egy formailag semmis szerződést is lehet 
érvényesnek nyilvánítani, ha a közérdek olyan szinten sérülne az érvénytelenség 
fenntartásában, hogy a hátrányok lényegesen nagyobbak lennének, mint az előnyök. Igazából 
nem vitatható, hogy ez egy semmis szerződés lenne, ha most megkötnék, de ha megkötik, és a 
Döntőbizottság hozzájárul, akkor ez lehet érvényes. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kemény István szót kér. Kéri, hogy aki megadja a szót Kemény Istvánnak, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 7 tartózkodás nem adta meg a szót Kemény István 
részére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte ebben mindannyian egyetértenek, hogy a támogató hatóságnál a határidő 
hosszabbítást el kell érni. Ezt megpróbálják, folyamatban van. Ehhez nem is kell a Képviselő-
testület hozzájárulása. Viszont, amit Képviselő Úr előterjesztett, ahhoz kelleni fog.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Egy kis iránymutatást szeretne kérni a Képviselő-testülettől, mert kicsit összezavarodott a 
javaslatok között. Elő van készítve a méltányossági kérelem. Ismerteti, mit terjesztenek benne 
elő. Új eljárást kell lefolytatni, aminek időtartama minimum 3 hónap. Határidő hosszabbítást 
kérnek e tekintetben szerződéskötésre 2014.04.01-ig. Jelenleg egy ilyen kérelem van 
előkészítés alatt. Ha jól érti Dr. Hegyesi Kálmán képviselő javaslatát ő teljesen más úton 
indulna el. Bár ő szkeptikus a dologban, úgy gondolja, ha meg van semmisítve az ajánlattételi 
dokumentáció, akkor nincs érvényesen lebonyolított közbeszerzési eljárás, és nem lehet 
érvényes szerződést kötni. Ő nem lát más utat, mint a közbeszerzési eljárás újbóli 
lebonyolítását. Lehet, hogy van rá egyszerűbb mód, csak akkor azt gondolja, hogy nagyon 
gyorsan kellene intézkedni, illetve nagyon gyorsan fel kellene venni Ügyvéd úrral a 
kapcsolatot, hogy erre nézve keressen valami iránymutatást. Ugyanis a november 30.-i 
határidő, amíg szerződést kellett volna kötni, az szombaton le fog járni.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Egy napot mindenképpen nyernek vele, mert ha a határidő munkaszüneti napra esik, akkor a 
következő munkanapon jár le, tehát hétfőn még meg lehet kötni a szerződést. Az nincs benne 
a határozatban, hogy új eljárást kellene lefolytatni. Az benne van, hogy megsemmisíti az 
ajánlatkérői dokumentációt, és az is benne van, hogy milyen indokok alapján. Azok az 
indokok, amiket a Döntőbizottság felsorolt, azok felülírhatóak egy olyan nyilatkozattal, amely 
a teljes totális műszaki tartalmat célozza az ajánlattevő részéről. Az volt vitás, hogy a műszaki 
tartalom kisebb vagy nagyobb. A nyertes ajánlattevő nyilatkozhat arról, amit meg is tett 
egyébként, hogy a teljes műszaki tartalomra adott ajánlatot. Ezzel ez gyakorlatilag felülírható. 
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Az általa megjelölt jogszabály helyek arról szólnak, hogy ilyen esetben, ha alaphelyzetben 
érvénytelen, semmis lenne a szerződés, de a Döntőbizottságnak van lehetősége a szerződést 
érvényessé nyilvánítani, akkor, ha az érvénytelenség miatt bekövetkezett hátrányok olyan 
súlyosak lennének – nyilván gazdasági, ésszerűségi szempontokat is figyelembe véve – szűk 
körben engedélyezheti a szerződéskötést és magyarul az következik be, hogy egy semmis 
szerződés is lehet, akár részlegesen vagy teljes egészében érvényes.  
 
Az, hogy a két ügy ellentmond egymásnak bizonyos ponton, nem probléma, mert más 
fórumon zajlik. Egyrészt kérték a forrást biztosító hatóságnál, hogy adjanak még határidőt. 
Abba a kérelembe bele lehet írni, hogy a Döntőbizottságnál próbálnak eljárni az ügyben. Nem 
feltétlenül szükséges ezt elhallgatni. A Döntőbizottságnál pedig rövid úton megpróbálják ezt a 
szerződést jóváhagyatni. Ha megy, megy, ha nem, nem. Nem állítja, hogy 100 %-ig igaza van, 
ő csak egy esély lát arra, hogy a Döntőbizottság érvényesíti ezt a szerződést. Nem biztos 
benne. Az, is lehet, hogy „kivágják” a kérelmüket. Ez benne van a pakliban. Nem gondolja, 
hogy ez 100%-os bizonyossággal kijelenthető előre.  
 
Vigh József képviselő:  

Laikusan kérdezi a két felet Dr. Hegyesi Kálmán képviselőt és Bóta Barbara aljegyzőt. Ez a 
két dolog elképzelhető, hogy mehet egymással párhuzamosan, és nem lesz belőle semmi 
probléma. Az is előfordulhat viszont, hogy ha egymással párhuzamosan zajlik a két dolog, 
akkor súlyos jogszabálysertést követnek el, vagy olyan dolgot, ami szabálytalan?  
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Ha azt a kérelmet, ami már elő van készítve, kiegészítik azzal, amit Dr. Hegyesi Kálmán 
képviselő elmondott, hogy megpróbálják érvényesíteni másképp ezt a szerződést, illetve a 
Közbeszerzési Döntőbizottságnál indítanak egy ilyen kérelmet, akkor úgy gondolja, hogy nem 
lehet belőle gond. Határidő hosszabbítást, akkor is április 1-ig kérnek szerződéskötésre. 
Mindenképpen arról tájékoztatják a támogatót, hogy ők minden jogszabályt betartva a 
támogatási szerződésnek megfelelően próbálnak eljárni és mindent megtesznek azért, hogy ez 
a projekt a jogszabálynak és a támogatási szerződésnek megfelelően megvalósuljon. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Nagyjából egyformán gondolják, de ő azt is gondolja, hogy ha a támogató szervet nem értesíti 
semmiről, csak kérnek erre a döntésre hivatkozással póthatáridőt, a másik oldalon megkeresi a 
Döntőbizottságot, hogy van-e esély a szerződés érvényesítésére, ha nem tájékoztatja egyik 
felet sem a másiknál folyó eljárásról, szerinte akkor sincs probléma, maximum 2 vasat tart a 
tűzben per pillanat. Nyílván, ha rákérdeznek, nem fogják letagadni, de annak sem látja 
akadályát, hogy a támogató szervtől, úgy kérjenek póthatáridőt, hogy tájékoztatják arról, hogy 
a Döntőbizottság előtt futnak még egy kört ez ügyben. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

A támogató szervet mindenképpen, minden egyes lépésükről tájékoztatni kell, ugyanis a 
közbeszerzésnek a szabályosságát a támogató szerv is vizsgálja. Minden közbeszerzéssel 
kapcsolatos dokumentumokat fel kell tölteni egy elektronikus felületre. Úgy gondolja, hogy 
semmi olyan dolgot nem tehetnek, amiről nem tájékoztatják a támogatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a tájékoztatást tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
446/2013. (XI.28.) sz. határozata: 

 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi az ÉAOP-5.1.2./D2-11-2011-0044 számú projekt 
keretében „Egyek bel- és külterületi csapadékelvezető rendszer 
rekonstrukciójának kivitelezésére” tárgyú közbeszerzési eljárással kapcsolatos 
tájékoztatást. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a közbeszerzési eljárás folytatásáról dönteni kíván, napirendre kívánja venni, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal napirendre vette a közbeszerzési eljárás folytatásáról 
való döntést. 
 
 

7./ Döntés az ÉAOP-5.1.2./D2-11-2011-0044 számú projekt keretében „Egyek bel- és 
külterületi csapadékelvezető rendszer rekonstrukciójának kivitelezésére” tárgyú 
közbeszerzési eljárás folytatásáról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A most elhangzottak szellemében egyértelmű, hogy határidő hosszabbítást fognak kérni, úgy 
hogy tájékoztatják erről az alternatív útról a támogató hatóságot. Szerinte erről nem is kell 
dönteni. Arról, viszont dönteni kell, hogy a közbeszerzési eljárást olyan módon, ahogy Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselő előterjesztette folytatni kívánják és próbálnak szerződést kötni a 
Mátraközmű Kft-vel, a Döntőbizottság hozzájárulásával. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Megvizsgálják ennek a lehetőségét. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Nagyon lényeges kérdés, hogy a bonyolító nyilatkozatának a beszerzésével, mert amikor 
érvénytelennek minősítenek egy ajánlatot, érdemben nem vizsgálják, hogy az-e az 
összességében legelőnyösebb ajánlat. Márpedig itt van az ajánlat, és összevetve a két jobbik 
ajánlatot, egyértelműen megállapítható a különbség. Ahhoz jó lenne, ha a közbeszerzést 
bonyolító – ő nem fizetné ki neki az 5 millió forintot semmiképpen – ebben a kérdésben 
nyilatkozna, hogy a nyertes ajánlattevő érvénytelenné nyilvánítás híján a Mátraközmű Kft lett 
volna, és őt javasolta volna. Ezt a Bíráló Bizottság is megerősíti, plusz a Döntő Bizottság is 
rábólint, és az ajánlattevő is hajlandó szerződést kötni ezekkel a feltételekkel. 
  
Kéri, hogy ezek a feltételek kerüljenek bele a határozatba. Tehát a szerződés hatálybalépésnek 
3 feltétele az, hogy 
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- A Mátraközmű Kft. nyilatkozzon arról, hogy fenntartja az ajánlatát a teljes 
tervdokumentáció szerinti műszaki tartalomra nézve, és az ajánlatában közölt díj 
ellenében 

- A Tempusz Class Kft. nyilatkozzon arról, - teljes bizonyító erejű magánokiratba foglaltan 
- hogy amennyiben a Mátraközmű Kft. ajánlatát nem nyilvánította volna érvénytelenné, 
ergo versenyben maradt volna a Mátraközmű Kft. az ő ajánlatta lett volna az 
összességében legelőnyösebb ajánlat, és ezt javasolta volna a Bíráló bizottságnak, 
valamint a Képviselő-testületnek 

- Ha ez a kettő meg van, és alá írnak egy szerződést a Mátraközmű Kft.-vel, akkor azt a 
szerződést a fenti két nyilatkozattal nyújtsák be Közbeszerzési Döntőbizottsághoz, és 
kérjék meg a döntőbizottságot, hogy ezt a szerződést nyilvánítsa érvényessé, mert a 
rendelkezésre álló idő rövidsége miatt nagyon nagy esélye van annak, hogy a forrást 
elveszti a falu. 

 
Nyilván a szerződés hatályba lépése ennek a három feltételnek a maradéktalan teljesülésétől 
számítható, mert egyébként semmis a szerződés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki ezzel a határozati javaslattal így egyetért, azzal a kiegészítéssel, hogy a 
támogató hatóságot tájékoztatják erről, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
447/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az ÉAOP-
5.1.2./D2-11-2011-0044 számú projekt keretében „Egyek bel- és külterületi csapadékelvezető 
rendszer rekonstrukciójának kivitelezésére” tárgyú közbeszerzési eljárását folytatja, és 
próbálnak szerződést kötni a Mátraközmű Kft-vel. 
 
A szerződés hatálybalépésnek feltétele, hogy 
- a Mátraközmű Kft. nyilatkozzon arról, hogy fenntartja az ajánlatát a teljes 

tervdokumentáció szerinti műszaki tartalomra nézve, és az ajánlatában közölt díj 
ellenében 

- a Tempusz Class Kft. nyilatkozzon arról, - teljes bizonyító erejű magánokiratba foglaltan - 
hogy amennyiben a Mátraközmű Kft. ajánlatát nem nyilvánította volna érvénytelenné, 
ergo versenyben maradt volna a Mátraközmű Kft. az ő ajánlatta lett volna az 
összességében legelőnyösebb ajánlat, és ezt javasolta volna a Bíráló bizottságnak, 
valamint a Képviselő-testületnek 

- ha ez a kettő meg van, és alá írnak egy szerződést a Mátraközmű Kft-vel, akkor azt a 
szerződést a fenti két nyilatkozattal nyújtsák be Közbeszerzési Döntőbizottsághoz, és 
kérjék meg a döntőbizottságot, hogy ezt a szerződést nyilvánítsa érvényessé, mert a 
rendelkezésre álló idő rövidsége miatt nagyon nagy esélye van annak, hogy a forrást 
elveszti a falu. 

 
Erről értesítsék a támogató hatóságot, valamint egyeztessenek a Közbeszerzési 
Döntőbizottsággal. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Vigh József képviselő:  

Jegyzőkönyvben van szerepe annak, hogy melyik dolgot tárgyalják először Dr. Hegyesi 
Kálmánét vagy a Bóta Barbaráét? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A két dolog mehet párhuzamosan, hiszen ahhoz nem kell testületi döntés, hogy a támogatás 
megőrzésének érdekében határidő hosszabbítást kérjenek a támogatótól. Ez olyan evidens, 
hogy ez nem döntés kérdése, ez abszolút magától értetődik. A Dr. Hegyesi Kálmán képviselő 
által javasolt alternatíva is egy feltételes dolog, ezt a lehetőséget megvizsgálja Polgármester, 
Ügyvéd úr, a döntő bizottsággal is egyeztetni kell, és ha van rá lehetőség, ez csak akkor fog 
menni. Ha nem, akkor maximum a következő ülésen beszámol a Polgármester róla, hogy ez 
nem mehetett, mert esetleg nem jogszerű, félreértelmeződött a jogszabály stb. E mellett a Bóta 
Barbara aljegyző által felvázolt variáció a holnapi napon postázásra kerül, a támogatás 
megmentése érdekében a támogató szervvel mindenképpen folyik az egyeztetés. Ahogy Bóta 
Barbara aljegyző elmondta, a támogató szerv erről a lépésről is értesül, hiszen ők ezeket a 
lépéseket vizsgálják, de feltételezi, hogy ezt nem hátrányára ítéli meg az önkormányzatnak, 
hiszen ezzel is azt próbálja a Képviselő-testület, hogy mi hamarabb felhasználhassa ezt a 
támogatást. Ha ez nem fog menni, akkor el kell dönteni, hogy az eljárás hogyan történjen, 
biztos, hogy vizsgálni kell a Tempusz Class Kft. felelősségét, a szerződésüket, azt hogy ki 
fizesse majd ezt az 500.000 Ft-ot. Nem biztos benne, hogy ezt az önkormányzatnak kellene, 
nyílván ez további egyeztetések kérdése lesz. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Megjegyzi a következő jogszabályhelyeket. A 2011. évi CVIII. törvény 127.§ 2 bekezdés b) 
alpontja, és a 144. § 4 bekezdése. Szerinte ideiglenes intézkedést kell kérni, amire 5 napja van 
a Döntő Bizottságnak beérkezéstől számítva. 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester a Pénzügyi Bizottság ülésének idejére, 16:45 órától 
szünetet rendel el. 

 
 

A Képviselő-testület 18:00 órától történő folytatása 
 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő, és Vigh József képviselő 
távozott az ülésről, jelen van 6 képviselő. 

 
 

8./ Beszámoló a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről 
Előadó: Nagy Miklós vezérigazgató 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a bizottságok nem tárgyalták. Feltett néhány kérdést vezérigazgató 
úrnak, kéri azokkal egészítse ki a beszámolót. 
 
Nagy Miklós vezérigazgató:  

Összefoglalták írásban milyen események történtek a vízi közmű üzemeltetéssel kapcsolatban 
az év során. A gazdasági paramétereket is próbálták érzékeltetni abban, hogy hogyan áll a 
gazdálkodás. Tulajdonképpen valami modellel kell jövő év szeptemberében az Energiahivatal 
felé bejelenteni a díjelőterjesztésnek az anyagát, és ez alapján fogják meghatározni a víz- és 
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csatornadíjakat. A kintlévőségeik sajnos nem alakulnak kedvezőbben, mint ahogy a 
rezsicsökkenésből kiindulva remélték, hogy fordulat fog bekövetkezni. Sajnos az látszik, hogy 
a határidőn túliak, a 30 napot meghaladó tartozások elég jelentősek, 8 millió Ft-ot meghaladó 
Egyek vonatkozásában is. Ami az éves árbevétel céges átlagát jelenti, 10 és 20% közöttiek 
településenként a kintlévőségek, a számlatartozások. Ebben még vannak feladataik, amire 
újabb és újabb lehetőségeket próbálnak bevetni. Megkísérlik az előrefizetős vízmérő 
alkalmazását azoknál a fogyasztóknál, akiknél tartozások halmozódtak fel. A befizetett 
összegnek a megállapodás szerint, pl. a fele a tartozás a kiegyenlítésére szolgál, a másik fele a 
napi fogyasztásra. Egyre több vízmű is alkalmazza ezeket az eszközöket, nincs más, mint 
hogy ők is alkalmazzák. 
 
A rezsiköltséggel együtt is, az ez évi árbevétel megközelítőleg 2,5 milliárd Ft nagyságrendet 
fog kitenni az előzetes becslések alapján és ebből a tartozások mértéke körülbelül 250 millió 
Ft. Több mint 10%-ot meghaladó a tartozás. Ez valójában olyan, mint ha 1 hónapban ingyen 
biztosítanák a szolgáltatást 1 éven keresztül. 
 
Válaszol a feltett kérdésekre. Az Ohati vízellátás, rendszerbekötése vonatkozásában. Utána 
érdeklődött, a tervek elkészültek. A közút és a vasút kereszteződése miatt van 30-60 napos 
átfutási idő, amivel számolni kell. A tervek jóváhagyása van folyamatban a társközművek 
által. A tél folyamán, rendelkezésre fog állni a terv, és ahogy az időjárás megengedi, a tervben 
foglalt munkákat el lehet végeztetni. A forrását tekintve, erre majd ki fog térni, hogy hogyan 
áll elő a finanszírozás. 
 
A bérleti díjjal kapcsolatban, februárban készítettek egy likviditási tervet, figyelembe véve a 
felügyeleti díjat, a hálózati adót, az iparűzési adót, banki tranzakciós adókat. Éves 
viszonylatban a bérleti díjakkal együtt 5-600 millió Ft közötti nagyságrendű többletteher 
jelentkezik a cég működésében, - rezsicsökkentést is bele véve, ami 10%-os bevétel 
csökkenést eredményezett-, tehát ekkora többletterhet jelent. A Balmazújvárosi követelést, a 
400 millió forintot két év alatt tudták teljesíteni. A díjak azóta nem emelkedtek. A közel 600 
milliós teher kigazdálkodása, elég szigorú gazdálkodás mellett volt csak, megvalósítható. A 
bérleti díjakat nyilván kezelik, mert a törvény előírja, hogy kizárólag a vízi közművek 
fejlesztésére lehet fordítani. A tavaszi közgyűlés határozatának értelmében egy 
fizetésütemezésről döntött a közgyűlés, a települések önkormányzataival pedig erről született 
egyfajta megállapodás.  
 
Az ez évi pénzügyi és gazdasági terv egy fontos momentuma volt, hogy a működési 
engedélyek kiadásával előálló körülmény, hogy körülbelül 30-40 társaság lesz az országban, 
és az integráció során felmerült egyszeri költségeket is figyelembe véve, még ezzel is kellett, 
számolniuk, hogy a végén a kormányzat egyfajta kompenzációt ad a társaságoknak, 
hasonlóan, mint az önkormányzatok, hasonlóan, mint az állami tulajdonú társaságok esetében. 
Megfelelő meggyőződéssel, vagy optimizmussal számoltak azzal, hogy az önkormányzati 
tulajdonú társaságok is fognak kapni valami kompenzációt. Jelenleg még tárgyalásban sincs. 
Erre az évre tervezett intézkedéseik és a gazdálkodásuk december 31-ig beigazolódni látszik. 
Az intézkedéseik eredményeképpen a likviditásuk biztosítva van, a fizetőképességük úgy 
szintén.  
 
Első körben október 7-el kaptak működési engedélyt azon 14 társaságok között, akinek első 
körben ítélte oda az Energiahivatal a határozatával a működési engedélyt. Ami csak 
jogosítványt jelenti, hogy működhet a cég, azokat a jogszabály által előírt feltételeket, a 
működési paramétereket, gazdasági jellemzőket produkálni kell, aminek a megvalósítása 
jelentős költséggel valósítható meg a számlázás, az új számlaformátummal kapcsolatos 
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dolgok, az új ügyfélszolgálati rendszer, műszaki irányítási rendszer, gazdasági irányítási 
rendszernek az adatfeldolgozó, adatszolgáltató rendszere, ami alapján jelentéseket kell 
készíteni az Energiahivatal és Nemzeti Fejlesztési Minisztérium felé. Sajnos nem 
rendelkeznek jelen pillanatban olyan háttértámogatással, amivel ezt megfelelő biztonsággal 
tudnák szolgáltatni. Ezek megvalósítása jelentős költséggel valósítható majd meg. 
 
Ismerteti, mit terjesztenek elő a közgyűlés anyagában annak érdekében, hogy a társaság 
fizetőképessége a 2014. évben is tartható legyen.  
 
Ismerteti, milyen felújításokat végeztek annak érdekében, hogy folyamatosan működhessen a 
szolgáltatás. Ezeket el kell végezni, mert a szolgáltatásnak folyamatosan működni kell. Ezt az 
éves bérleti díj keretéből elszámolják. 
 
A 19-i közgyűlésnek azt kell mérlegelni, milyen utat szán a társaságnak és egy fajta bölcs 
döntésre alapozva iránymutatást is vár a menedzsment, hogy milyen irányt vegyen a további 
működése a társaságnak. 
 
Az 5 állami társaság több mint 11 milliárdot kapott. Ennek a töredékéből ők meg tudnák 
őrizni, közel egy évig a gazdasági stabilitásukat. Erre alapozva bíztak benne, hogy egyfajta 
kompenzáció még is csak lesz az önkormányzati tulajdonú társaságok felé, egyelőre erről szó 
sincs. Egy téma van tárgyalásban a szakszervezetek támogatásával, a munkahely megtartó 
intézkedések sorában, hogy az egészségügyi járuléknak a 75%-át elengedné a rendeletben a 
kormány, a víziközmű szolgáltatók részére, ami a bértömeget tekintve, a hálózati adó mértékét 
elérő kiadáscsökkentést jelentene, ez némileg javíthatná a helyzetet. Erről sincs konkrét 
eredmény. Ők nem a jól fizető társaságok közé tartoznak, elég alacsonyak a bérek, a jövő évi 
minimálbéreket nézik, 60 embert érint a felzárkóztatás, tehát ennyire szerény bérszínvonalat 
örököltek a múltból.  
 
Az Alfödvízben vásárolt részvénnyel egy lehetőség áll az önkormányzatok rendelkezésére, és 
amennyiben mégis elő áll valami nehéz gazdasági helyzet, amivel nem tudnak saját erőből 
úrrá lenni, akkor az Alföldvíz, mint üzemeltető, mint választható lehetőség, rendelkezésre fog 
állni az önkormányzatok számára. Az átmenettel kapcsolatos részleteket még nem tudja, mert 
ilyen még nem volt. Ezt lehetőségnek értékeli. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  

Két éve úgynevezett szúnyoglárva költözött be Egyekre, akkor egy bizottsági ülésen kérték 
Vezérigazgató urat, hogy tegye lehetővé, hogy felmehessenek a víztoronyba, hogy 
meggyőződhessenek a víztorony vízterének állapotáról. Az egyeztetett időpontban meg is 
jelentek, a debreceni kollegája itt volt Egyeken és sikeresen feljutottak a víztoronyba, de 
közölték, hogy a víztér ajtaját nem nyithatják ki, csak ha egészségügyi könyvvel rendelkeznek. 
Annyit lehetett látni, hogy a műanyag ajtónál olyan nyílás volt, hogy a tenyere befért és egy-
két „repülő valami” várakozott a bebocsátásra. Kérdezi, hogy volt-e víztéri ajtócsere? Ha nem, 
akkor meg kellene nézni, mert okozhat problémát.  
 
Az ivóvízből értékesítettek 100.256 m3-t, a szennyvízfelhasználás 67.035 m3 volt. A két adat 
között van 25 ezer m3. Gyanítja, hogy Egyeken nincs 25 ezer m3 talajterhelési díj. Miből 
adódik az ivóvíz és a szennyvíz között ez a különbség? Hiszen a számlázás az együtt történik. 
 
Egyek-Telekháza önköltség kimutatásában szerepel, hogy üzemi és építésvezetőségi általános 
költsége 5 439 729 Ft. Az igazgatási költség 4 024 211 Ft. A szennyvíznél 3 899 034 Ft, és 3 
471 910 Ft. A 4 tételt összeadva ez 16.834.000 Ft. Az 54 milliós üzemi bevételnél a 
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16.834.000 Ft-os ilyen jellegű kiadás, lehet, hogy a vízmű az sajátos, de több üzemnek ismeri 
az ilyen jellegű kiadásait, azért egy 30-35%-os arányban nem igen fordul elő. Mi okozza ezt? 
Mert, ha azt veszik alapul, hogy a szennyvíztelepnél 1 278 973 Ft éves közvetlen bérköltség, 
nyílván egy embernek a bére, mert ezt nem tudja elképzelni 2 ember bérének. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha jól érti, ebben az évben már nem tudnak bérleti díjat fizetni? Jövőre tudnak-e? Az 
esedékes bérleti díj terhére jövő tavasszal Ohatra a vízbekötést megtudják-e csinálni? 
 
Nagy Miklós vezérigazgató:  

Mivel ez régóta be van tervezve és ez arról is szól, hogy maga a vízmű rendszerbe, a vízmű 
eszköztartó bekerüljön az Ohati rendszerbe és az ottani fogyasztók valamilyen módon, még is 
csak fizető fogyasztókká váljanak. Úgy gondolja, hogy ha amennyiben valamilyen egyéb 
nehezítő körülmény, olyan szigorú körülmény nem adódik, ezt mindenképpen meg kell 
csinálni. Ennek gazdasági megfontolása is van. Nyílván olyan ütemben, ahogy ezt az alakuló 
fizetési körülmények biztosítani fogják. A tervek elkészülnek, és ahogy a munka kezdhető, 
nyílván annak megfelelően elkezdik. 
 
Amennyiben tudnak együttműködni a közfoglalkoztatásban, pl. a földmunkákkal a 
vezetékbővítésnél lehet csökkenteni a költségeket. 
 
A víztorony látogatással kapcsolatban, neki nem mondták el a kollegák részletesen, hogy 
hogyan zajlott. Nem tudja, hogy most felújítást végeztek-e. Úgy tudja, hogy a nyílászárókkal, 
szűrőrendszerekkel lettek ellátva. Akkor valami ok folytán a rovarok intenzitása nagyobb volt, 
több rétegű újfajta szűrőket építettek be. A nyílászárókon is igyekeztek a tömítéseket 
újraszerelni, mert, ahogy elöregszenek, nyílván felújításra szorulnak. Törekszenek rá, hogy 
ezek a kockázati körülmények minél inkább csökkentve legyenek. 
 
Az ivóvíz és csatorna mennyiség különbséggel kapcsolatban. Egyek sem 100%-ban 
csatornázott, tehát csak a csatorna bekötéssel rendelkező ingatlanokon szolgáltatott ivóvíz 
mennyisége szerepelhet az „értékesített” csatornaszolgáltatás mennyiségében. Viszont, ami 
Egyeken vizsgálat tárgya is volt, egyrészt az illegális bekötések vizsgálatát rendelte el a 
felügyelőség, ugyanis az derült ki, hogy több jelentősebb mennyiségű szennyvíz megy a 
tisztítóra, mint, ami a bekötések alapján kellene, hogy legyen. Éppen ezért a 
csatornarendszernek az objektumait felül kellett vizsgálni, amiről készítettek egy jelentést, 
amit a felügyelőség elfogadott. Retorzióra nem került sor, elsősorban figyelmeztetések 
történtek, nyílván evidenciában vannak tartva azok a gyanús helyek, ahol esetlegesen illegális 
csatornabekötés van vagy fordulhat elő és azokkal szemben el kell járni a jogszabály adta 
lehetőségeknek megfelelően.  
 
A hálózati veszteség. Két helyen csomóponti elzáró szerelvények felújítása történt, mert ha 
van egy csőtörés, akkor nem mindegy, hogy a javítás alkalmával mekkora hálózatot kell 
leüríteni, újra átmosatni. Igyekeznek a pillanat adta lehetőségek által valamiféle előrehaladást 
tenni a hálózati rekonstrukció keretében, ez idővel a hálózati veszteség csökkenését is fogja 
eredményezni. 
 
A kiadások vonatkozásában maga a számviteli szétválasztás ez évtől indult el. Ezt valójában 
nem csak a pénzügyi, számviteli kollegák, de a műszaki kollegák is tanulják, azt tudja 
mondani, hogy ebben még vannak finomítást jelentő feladatok.  
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A törvény előírja, hogy az ivóvíz és a szennyvíz ágazatnak a számviteli szétválasztását a 
gazdálkodásban. A legjobb tudásuk szerint próbálták ezeket a költségeket vezetni. Most ez 
anomáliának tűnik, hogy egy egész ember bére sem jelenik meg a szennyvízen. Nyílván azért, 
mert területi elven működik az üzemeltetés és a hálózati karbantartás, nem feltétlen teljes 
ember bére jelenik meg adott esetben a szennyvíztisztítón, nyílván szét osztódik több területre 
és akár a hálózatra is. Ez a fajta különbözőség, ebből adódik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt látja, hogy bennük van az igyekvés, van egy jogszabályi környezet, ennek az áldozatai 
mindannyian, ha nem lesz állami kompenzáció, akkor a vízmű feléli a saját és az 
önkormányzat vagyonát, és a cég felszámolás alá fog kerülni, nem marad belőle 0 Ft sem és 
valamelyik állami szolgáltatóhoz kerülnek. Ez most a jövőkép. Ezt nagyjából 1 évvel ezelőtt 
is látta, elmondta a közgyűlésen is, hogy a legjobb lenne a céget eladni úgy, ahogy van, és ami 
bevételt ki tudnak belőle venni, vegyék ki és osszák fel a tulajdonosok között és mindenki 
menjen valamelyik állami szolgáltatóhoz. Annak idején az volt a közgyűlés véleménye, és az 
övé is, hogy az állam csak nem hagyja ezeket a nagy cégeket tönkre menni, csak lesz tán 
kompenzáció. Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt., akinek 77 tulajdonos önkormányzat 
a tagja, csak nem megy csődbe, ha ez be is következik, ők az önkormányzat részéről tegyenek 
meg mindent annak érdekében, hogy ez a cég megmaradjon. Azt tekinti célnak, hogy Ohatra a 
vizet vezessék be a bérleti díj terhére, ugyanúgy ahogy a tervezést elvállalták és azt kérné, 
hogy az Alföldvíz részvényének az árát, a 140 Ft-ot fizessék vissza. 
 
Kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
448/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ visszatérítéséről döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. A bizottság javaslata, hogy fogadják el 
a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. évi 2.319.144.- Ft összegű 
pénzmaradványát.  
 
Javasolja, hogy ezt a visszatérítést fogadják el és az idei költségvetésben használják fel 
működésre. Kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
449/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása általa fenntartott 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. évi 
pénzmaradványából fel nem használt 2.319.144.- Ft-ot elfogadja, és kéri a 
teljes összeg egy összegben történő visszautalását az önkormányzat számlájára. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

10./ Népdalkör részére támogatás biztosítása (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Igyekeztek minden civil szervezetnek támogatást adni. Többször elhangzott, és zároltak is egy 
összeget, hogy a népdalkör vezetője átjön Tiszafüredről és ő várt volna valamiféle 
tiszteletdíjat. Amennyit ő várt, annyit nem tudnak átadni, és nem is arra a célra adják át, hogy 
őt ebből kifizessék. Az önkormányzat átad 100.000 Ft-ot a Népdalkörnek, ők pedig döntsék 
el, hogy mire kívánják felhasználni. Javasolja, hogy a 2,3 millió visszatérítésből 100.000 Ft-ot 
adjanak át a részükre. Úgy gondolja, hogy megérdemlik, mert minden önkormányzati 
rendezvényen nagyon színvonalas műsorral lépnek fel. Egy alkalommal támogatta őket azzal 
is, hogy az önkormányzati busz átvitte őket Tiszafüredre a fellépő helyre és vissza is hozta 
őket. Ezt még egy kicsit szabályozni kell, mert a Szöghatár Kft-nél ez túlóraköltségben, 
üzemanyagköltségben is jelentkezik. Kéri a Képviselő-testületet, hogy fogadja el, hogy 
100.000 Ft-al támogassák a népdalkört. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

Megköszöni a népdalkör nevében, biztos nagyon megörülnek neki. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért, azzal, hogy a népdalkör támogatására 100.000 Ft-ot adjanak át a 
könyvtár részére a kistérségi pénzmaradvány terhére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
450/2013. (XI.28.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Népdalkör támogatására 100.000 Ft-ot átad a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház részére a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú 
Társulása általa fenntartott Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató 
Központ 2012. évi pénzmaradványából fel nem használt 2.319.144.- Ft terhére.  
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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11./ Polgármesteri jelentés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Révhajósok Országos Szövetségének volt egy országos rendezvénye, amin ő is részt vett. 
Vannak pályázati lehetőségek Egyek és Tiszadorogma között a kompátkelő javítására, 
felújítására, fejlesztésére. Illetve egy nagyon érdekes információhoz jutott, amit úgy gondol, 
talán érdekli a közvéleményt. A Dorogmai úttal kapcsolatban zajlik a per a bíróságon. A 
bíróságon elhangzott, hogy a 10 tonnás tábla nem az útra vonatkozik, hanem a kompra és az 
úton nyugodtan mehetnek nehezebb járművek is. Ezen a kijelentésen kicsit megütközött, mert 
azon a 10 tonnán felül behajtani tilos táblán nincs kompátkelésre utaló jel. Azt gondolja, hogy 
az egyértelműen az útra vonatkozik és a ROSZ közgyűlésén jelen volt az Útinform 
képviselője is, ők bemutatták az új endszerüket, weblapjukat, ahol hivatalosan ki lehet 
keresni, hogy Magyarországon hol, milyen kompátkelők vannak, mikor vannak nyitva és a 
kompnak mekkora a megengedett terhelése. Egyek-Tiszadorogma között a kompátkelő 35 
tonnára van engedélyezve, így nem állja meg a helyét, hogy az a tábla a kompra vonatkozik. 
 
Említette a Képviselő-testületnek, hogy tervez egy ünnepélyes átadást. November végére 
tervezte, de Belügyminiszter úrnak elküldte a meghívót és kérte, hogy legyen jelen, hiszen a 
Belügyminisztérium támogatta ezeket a pályázatokat a legnagyobb mértékben és azt mondta 
neki, hogy arra az egyre ne hivatkozzon, hogy az időpont nem alkalmas, mert elküldte a napi 
programot és azt mondta, hogy a napot ő válassza meg. Ennek várják az eredményét. 
 
Nagyon sokat beszélgettek a régi szeméttelep rekultivációjáról. A rekultiváció megkezdődött, 
a próbarostálás működik. Javasolja a Képviselő-testület tagjainak is, hogy akinek ideje engedi 
az önkormányzati dolgozókkal közösen menjenek ki és nézzék meg. Ő is tervezi, hogy 
kimegy. Az ő engedélyük megváltozott. A régi lejárt, egy új engedélyt kellett kérni. A régi 
engedélyükben az volt, hogy az utolsó földmorzsáig mindent el kell szállítani, az új engedély 
arról szól, hogy amit kirostálnak és tiszta föld, azt nem kell elszállítani, hanem használhatja 
borításként, takaró földrétegként. Ez ennek a cégnek lényegesen kedvezőbb engedély a 
Környezetvédelmi Hatóságtól. Így ők sok költségtől mentesülnek, így ez által a munkát is 
hamarabb el tudják végezni. 
 
Egy örömteli hír, hogy a tanyafejlesztésre beadott pályázat nyert. Egy elektrohidraulikus 
vezérlésű mikrokapcsolós irányító dobozzal ellátott gréder vásárlására nyertek nettó 5.386.000 
Ft-ot és egy dobos fűkasza vásárlására pedig nettó 855.000 Ft-ot. Valamelyik napirendi 
pontnál tárgyalni is fogják az ezzel kapcsolatosan beérkezett árajánlatokat. Ez azért jó, mert 
így a mezőgazdasági földutakat jobban karban tudják tartani, annak a járhatóságát jobban 
tudják biztosítani és így a helyi mezőgazdasági gazdálkodók munkát tudják ezzel könnyíteni. 
Reméli, hogy ők ezt nagy örömmel és szívesen veszik. 
 
Megszervezték a tüdőszűrést az elmúlt napokban. Finoman szólva botrányos volt, ahogy ezt a 
szolgáltató elvégezte. Állítólag jövőre már nem lesz kötelező a tüdőszűrés és lehet, hogy ki 
sem fognak jönni, de ha még is, akkor azt szorgalmazza, hogy rendes időben és ne csak 4 
napra, hanem legalább 2 hétre. Az önkormányzat azért fizet, hogy a lakosok nem menjenek be 
Debrecenbe, mégis minden jó szándék ellenére sajnos jogosak a lakossági panaszok, de az 
egészségügyi szolgáltatóknak, az önkormányzat is ki van szolgáltatva. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
451/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12./ Rendelet a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról 
szóló 24/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati rendelet valamint a temetőkről és 
temetkezési tevékenység módosításról szóló 25/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezéséről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Szervezeti és 
Működési Szabályzat módosításáról szóló 24/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati rendelet 
valamint a temetőkről és temetkezési tevékenység módosításról szóló 25/2013.(VIII.29.) 
számú önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló rendeletet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

32/2013.(XI.28.) számú önkormányzati rendelete 
 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról  
szóló 24/2013.(VIII.29.)számú önkormányzati rendeletének valamint a  temetőkről és 
temetkezési tevékenység módosításról szóló 25/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati 

rendeletének hatályon kívül helyezéséről 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 143. § (4) bekezdés a) pontjában 
foglaltak valamint az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) pontjában meghatározott 
feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 
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1.§ 
 
Hatályon kívül helyezi a Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szóló 
24/2013.(III.28.) számú önkormányzati rendeletet. 

 
2.§ 

 
 
Hatályon kívül helyezi a temetőkről és temetkezési tevékenység módosításról szóló 
25/2013.(VIII.29.) számú önkormányzati rendeletet. 

 
3.§ 

 
 
Ez a rendelet 2013. december 1-én lép hatályba. 
 
 

13./ A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 13/2013.(III.28.) 
számú önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, a Szervezeti és 
Működési Szabályzatról szóló 13/2013.(III.28.) számú önkormányzati rendelet módosítását 
azzal, hogy a Polgármester/Alpolgármester fogadónapja: előre egyeztetett időpontban minden 
páros héten hétfőn 9-12 óráig tart. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Értelmetlen minden héten hétfőn és szerdán ügyfélfogadást tartani.  Aki szeretné megkeresni, 
szívesen fogad mindenkit. A leghatékonyabb módja, ha írásban fordulnak hozzá, de 
személyesen is meglehet ezt tenni minden páros hét hétfőjén. Az a legbosszantóbb, hogy 
azoknak az ügyfeleknek a 90%-a, akik hozzájuk megy, olyan dolgokkal fordulnak hozzá, ami 
nem rá tartozik, tehát gyakorlatilag ügyfélirányítót játszanak hetente. Ő nem ügyfélirányító, 
arra esküdött fel, hogy a falu javát szolgálja.  
 
Kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

33/2013.(XI.28.) számú önkormányzati rendelete 
 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 13/2013.(III.28.)számú önkormányzati rendeletének módosításáról 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 143. § (4) bekezdés a) pontjában 
foglaltak valamint az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) pontjában meghatározott 
feladatkörben eljárva a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
13/2013.(III.28.) önkormányzati rendeletének módosításáról a következőket rendeli el: 
 
 

1.§ 
 
A Rendelet 12.§ (12) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép 
 
12.§ (12) A rendeleteket naptári év elejétől kezdődően folyamatosan sorszámmal és 
évszámmal kell ellátni, zárójelben feltüntetve a rendelet elfogadásának időpontját. (a hónapot 
római számmal, a napot arab számmal.) A rendelet kihirdetésének és hatályba lépésének 
időpontja eltérhet az elfogadás időpontjától. 
 

2.§ 
 
A Rendelet 2. számú melléklete helyébe e rendelet 1. számú melléklete lép 
 

3.§ 
 
A Rendelet 6. sz. mellékletének IV. fejezet 7. (d) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
Polgármester/Alpolgármester fogadónapja: előre egyeztetett időpontban minden páros héten 
hétfőn 9-12 óráig. Az időközben a polgármesterhez címzett írásban beadott megkeresésre 15 
napon belül választ ad. 
 

4.§ 
 
Ez a rendelet 2013. december 1-én lép hatályba. 
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1. számú melléklet 

 
 
Az önkormányzat hatáskörének átruházása 
 
 
A Képviselő-testület hatáskörének gyakorlását a következő ügyekben átruházza: 
 
Ügyrendi Bizottságra: 
 

a. A képviselő-testület átruházott jogkörében gyakorolja a polgármester tekintetében az 
egyéb munkáltatói jogokat: 

I. külföldi kiküldetés engedélyezése (max: 5 nap) 
II. belföldi kiküldetés engedélyezése (max: 3 nap) 

III. szabadságolás 
 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottságra: 
 

a. Dönt az átmeneti segély odaítéléséről 
b. Dönt a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás odaítéléséről és annak formájáról 
c. Dönt a Bursa Hungarica ösztöndíj kérelmekben 
d. Dönt a helyi lakásrendeletben foglalt lakástámogatásról 
e. Elrendeli a jogtalanul felvett segély visszafizetését 
f. Dönt az általános iskolai oktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybe vevők 

bérlettámogatásáról 
 
 
Polgármesterre:   
 

a. Elrendeli a köztemetést 
b. Engedélyezi a közterület használatot 
c. Dönt a krízis támogatás oda ítéléséről, 
d. Gyakorolja az Mt. hatálya alá tartozó munkavállalók és a tanyagondnok fölött a 

munkáltatói jogokat.  
e. Dönt az önkormányzati lakások és helyiségek bérbeadásáról 
f. Dönthet 500 ezer Ft értékhatárig a szerződések megkötéséről, amennyiben van a 

feladatra elkülönített összeg, 
g. Dönt a tanyabusz használatáról, használatba adásáról 
h. Dönt az önkormányzati tulajdonban lévő fák kivágásáról 
i. Tulajdonosi hozzájárulások, nyilatkozatok megadása hatósági eljárásokhoz 
j. Dönt a 100.000.-Ft. alatti behajthatatlan követelésekről való lemondásról 
k. Önkormányzati delegáció külföldi utazásáról való döntés, utazás céljának,      
l. delegáció számának, résztvevő személyek, meghatározása. 
m. Dönt az önkormányzat tulajdonában lévő utak szegélyén található fasorok, fás 

területek bérbeadásáról. 
n. Dönt a temetési kölcsön odaítéléséről 
o. Dönt a nyári gyermekétkeztetés és a közfoglalkoztatásra irányuló pályázatok 

benyújtásáról amennyiben azok 100%-os támogatottságot élveznek, illetve, ha önerő 
szükséges annak összegét az aktuális éves költségvetés tartalmazza 
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p. Dönt a nyári gyermekétkeztetésre jogosultakról a Fenntartható Településfejlesztési, 
Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottsága véleményének 
kikérését követően  

 
 
 
Pénzügyi Bizottságra: 
 

a. Dönthet 1 000 ezer Ft értékhatárig a szerződések megkötéséről, amennyiben van a 
feladatra elkülönített összeg 

 
 
 A Tisza-tavi Régió Hulladéklerakóit Rekultiváló Egycélú Önkormányzati Társulásra: 
 
 

1./ A betelt hulladéklerakók felülvizsgálatot követő lezárása, területének 
újrahasznosítására alkalmassá tétele, természeti környezetbe illesztése (rekultivációja), 
utógondozása, és monitoring rendszer üzemeltetési feladatainak ellátása. 

 
2./ A Társulás tagjai a Társulás, mint helyi önkormányzati költségvetési szerv vezetőjének 

kinevezési jogkörét a társulási tanácsra ruházzák át. 
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14./ A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 21/2009.(V.5.) számú önkormányzati 
rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet az Ügyrendi és Szociális Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának az ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetőkről és 
temetkezési tevékenységről szóló 21/2009.(V.5.) számú önkormányzati rendelet módosítását. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal a temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 21/2009.(V.5.) számú 
önkormányzati rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
34/2013. (XI.28.) számú önkormányzati rendelete 
A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 

21/2009. (V.5.) számú önkormányzati rendeletének módosításáról 
 

A temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló 1999. évi LXIII. tv. 41. §. (3) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a  temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló  
21/2009. (V.5.) önkormányzati rendeletének módosításáról a következőket rendeli el:  
 

1.§. 
 
A Rendelet 24.§ (4) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép 
 
24.§(4)  Megszűnik a rendelkezési jog gyakorlása, ha a használati idő meghosszabbítás 
hiányában lejár illetve, ha a temetési hely megszűnik. Amennyiben a sírhely használati ideje 
lejár és a használati idő nem kerül meghosszabbításra, a temetési hely újraértékesíthető. 

 
2.§. 

 
A Rendelet 25.§.(8),(9) és (10) bekezdését hatályon kívül helyezi. 

 
3.§. 

 
 A Rendelet 2. sz. melléklete helyébe e rendelet 1. számú melléklete lép. 
 

4.§ 
 

(1) E rendelet 2013. december 1-én lép hatályba. 
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                                                                           1. sz. melléklet 

 
 
    

A temetési hely megváltási és újraváltási díjai 
 

 
Megváltási díjak 

 

I.   

1.) Egyes sírhely esetén  12.000 Ft. 

2.) Kettős sírhely esetén  24.000 Ft. 

3.) Gyerek sírhely esetén    6.000 Ft. 

4.) Urnafülke megváltása   50.000 Ft. 

  

                A díjakat évente felül kell vizsgálni. 

 

II.            Sírhely előre megváltásának díja       55.000 Ft. 

      Urnafülke előre  megváltásának díja   50.000 Ft. 

III.           Újraváltási díj 

  A temetési helyek újraváltási díja sírhelyenként 15.000 Ft. 

     Urnafülke újraváltási díja    50.000 Ft. 
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15./ Kérdések, interpellációk 

 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Próbálják meg, megtalálni arra a lehetőséget, hogy semmilyen segélyezést ne folytassanak, 
mert borzasztó, hogy hétről-hétre sok olyan ember költözik ide, akik miatt mások el akarnak 
költözni, mert nyílván féltik házaikat, vagyonaikat. Úgy gondolja, ha egyes Polgármesternek 
van lehetősége arra, hogy megálljt parancsoljanak, akkor náluk is van rá lehetőség, hogy ne 
legyen már kedve ide mindenkinek betelepülni. Egyrészt megint a közbiztonság lesz 
veszélyeztetve, másrészt az értelmes emberek hagyják itt ezt a lakhelyet. Próbált utána nézni 
az interneten, úgy gondolja, hogy ha a segélyezést megszüntetnék, akkor lehet, hogy sokan 
nem maradnának itt, mert túlságosan sok embernek adják oda azt a pár ezret is, ami elég 
ahhoz, hogy ide hozza rokonait, ismerőseit és lerontják a falu képét.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Úgy gondolja, hogy a segélyezést nem viszik túlzásba sem ők, sem a Szociális bizottság. 
Ugyanakkor vannak helyzetek, amikor segíteni kell, törzsgyökeres Egyekieknek. Neki is az a 
véleménye, hogy a segélyezést nem támogatja, azt tudja támogatni, ha valaki megdolgozik, a 
pénzéért, akkor az kapja meg a munkabérét. Azt jobban el tudja fogadni, ha valaki a 
közmunkaprogramban valamiféle munkát végez, és azért kapjon bért. Jelenleg 560 embert 
foglalkoztatnak. Pozitív eredmény, az elmúlt fél évben a bűnügyi statisztika nagyon 
visszaesett, az elmúlt fél évben 1 betörésről van tudomása, annak az elkövetője a 
bűncselekmény elkövetése után körülbelül 3 hét múlva börtönben került. Vannak ilyen pozitív 
fejlemények. Bízik benne, hogy a térfigyelő rendszer még jobb irányba viszi ezeket a 
fejleményeket. Magát a kívánságot, a kívánság célját el tudja fogadni, ő is azon gondolkodik, 
hogy védjék települést.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Tudomása szerint Bodaszőlőről költözött ide egy család, akiknek ott nem hosszabbították meg 
az önkormányzati bérlakásra a szerződésüket, és emiatt jöttek ide. Ha ott ezt megtehetik, 
akkor szerinte itt is tehetnek e fajta lépéseket. Úgy hallotta, hogy van egy cég, ami felvásárolt 
pár ingatlant és az ilyen családokat menekítik bele. Lehet, hogy ez egy fals információ. Ez egy 
bűnöző család és őt ezt aggasztja, hogy miért ide jöttek.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha egy családra gondolnak, akkor ő már hallott róluk. Egy korábban elárverezett házba 
költöztek, amit egy cég vásárolt fel. Ez az önkormányzattól teljesen függetlenül zajlott, az 
önkormányzat ez ellen nem tehet semmit, mert ha egy ingatlan valakinek a magántulajdonába 
kerül, akkor a magántulajdon védelme erősebb mindentől. Ha valóban bűnözők, akkor azt 
szeretné, ha tovább állnának. Tisztességes munkaszerető normális embereket nagyon szívesen 
veszi, ha beköltöznek Egyekre, de a bűnözők menjenek innen el. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Amit Gál-Szalai Erika képviselő mondott, az önkormányzati bérlakás kapcsán, ez itt is 
megtehető, abban az esetben, ha önkormányzattól bérelnek lakást, ilyen esetekben lehet 
vizsgálni, hogy kinek adjanak bérlakást, kinek ne, de ha magántulajdonostól veszi vagy bérli, 
abba az önkormányzat nem tud beleavatkozni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ebben az évben 3 idegen család kereste meg, hogy szeretnének egy olcsó önkormányzati 
ingatlanba beköltözni, de nem adott nekik bérlakást. A bérlakás rendeletükben benne van, 
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hogy azoknak adhat bérlakást, aki a bérleti díjat fedezni tudja. Sajnos arra is van példa, hogy 
látják, feltételezik, hogy megbír vele, ennek ellenére mégis ki kell őket költöztetni egy pár 
hónap múlva. Ebben a ciklusban körülbelül 4-5 családot kellett kiköltöztetni. Ha valaki nem 
fizeti a bérleti díjat, lejár az idő, ki kell költözni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A tüdőszűréssel kapcsolatosan lenne egy kérdése. Elhangzott polgármester úr részéről, hogy 
fizetnek érte, a szolgáltatás minősége csapnivaló volt, ebben egyetértenek. Az a kérdés merült 
fel benne, hogy ha többet áldoznának erre, hosszabb ideig lennének itt, vagy esetleg időpont 
meghatározhatnák, hogy ne a téli időszakra essen, akkor lehetne ezen változtatni, hogy 
javuljon a minőség a jövőben. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

Januárban kell bejelenteni, ha azt szeretnék, hogy korábban jöjjenek a tüdőszűrést elvégezni, 
és akkor biztos, hogy nem télen kerül rá sor. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A korábbi években ez általában októberben volt, vagy nyár vége felé. Egyszerűen most 
kerültek sorra. Azt mondták, hogy ha ezt az időpontot nem vállalja az önkormányzat, akkor 
idén már nem is jönnek. Tekintettel arra, hogy sokan érdeklődtek, azt mondták, hogy akkor is 
jöjjenek el egy hétre. Nem tudja mi az oka, hogy csak 14- óráiig voltak, korábban mindig 16 
óráig voltak itt. Megvizsgálják jövőre tudnak-e valamit tenni, egyszerűen örülni kell, hogy 
egyáltalán ez is összejött, mert ha ez ilyen formában nincs, akkor ez a lehetőség sem lett volna 
a lakosoknak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Jegyző asszony azt mondja, hogy ennek örülni kell, de ebbe az örömbe tényleg nagyon sok 
üröm vegyül. Jövőre ki kell jelölni egy napot, amikor csoportosan is lehet menni. Némelyik 
embernek 4-5 órákat kellett várnia, hogy sorra kerüljön, jövőre ez nem fordulhat elő. Ha 
ennek az az ára, hogy egy kicsit többet kell fizetni, vagy hamarabb kell jelezni, ezt meg is 
fogják tenni. 
 
 

16./ Egyebek 
1./ Egyeki SBSE kérelme 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Képviselő-testület a civil szervezetek támogatásából az Egyeki SBSE részére 850.000 Ft 
támogatást nyújtott, amiből 174.000 Ft-ot zároltak. Ennek a zártolt tételnek a feloldását kérik. 
A Balmazújvárosi Kistérség Humánszolgáltató Központ visszatérítéséből ezt meg is tudják 
tenni. Ő a törekvésüket tudja támogatnia, hogy magasabb rendezettségi fokon menjen minden. 
Tudja azt is támogatni, hogy a fitneszterembe rengeteg eszköz beszerzés történt. Elnök úr 
elmondása szerint újabb pályázati lehetőségre gyűjti az önerőt, és ezt is arra kéri, hogy újabb 
pályázatot tudjon beadni a Sportegyesülettel kapcsolatosan. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Az elmúlt évben 500.000 Ft-al támogatták az akkor még Asztalitenisz Sportegyesületet. Azt 
az összeget szintén pályázati önerőre kértek azzal az ígérettel, hogy amennyiben nem nyer a 
pályázat, ez két évre szóló támogatási összeg lesz és a következő évben nem fognak kérni 
támogatást. Nos, a pályázat nem nyert, az 500.000 Ft-os támogatást teljes mértékben 
felhasználták eszközfejlesztésre és most itt van a pályázati önerőre a kérelem. 
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Holló János alpolgármester:  

Amikor ezt az összeget odaadták, akkor is tudtak már róla, hogy azt felhasználták. Bővült a 
szakosztály, sokkal szélesebb körben mozognak, sokkal több a feladatuk. Ezért döntöttek idén 
így, tehát ez már egy zárolt összegnek a feloldásáról szól.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Valóban így van, hogy a Sportegyesület költségvetése teljesen más, akkor még csak egy 
szakosztály volt, asztali tenisz, most a labdarúgás is hozzájuk tartozik. A labdarúgás nem 
drága mulatság, de ezekre a meccsekre eljárni sok pénzzel jár. Ezt is támogatja az 
önkormányzat a tanyabuszon keresztül, úgy, hogy teli tankkal adja oda és teli tankkal kérik 
vissza. Most döntöttek a Humánszolgáltató Központ visszatérítéséről. Végül is abba az 
összegbe ez is bele fér. Azt látja, hogy a sportegyesület a hozzájuk eljuttatott pénzt nem rossz 
helyre teszi. Szeretnének egy kültéri edzőparkot, olyan eszközöket vásárolni, ami ellenáll az 
időjárás viszontagságainak, a régi KRESZ pálya helyére. Az elgondolást jónak látja, tudja is 
támogatni. Ez a 174.000 Ft részéről támogatható, de ki, ki belátása szerint döntsön. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Amennyiben a Képviselő-testület úgy dönt, hogy feloldásra kerül, akkor kérné, hogy legyen 
benne a határozati javaslatban, hogy a pénzmaradvány terhére lesz feloldva az összeg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki ezzel egyetért azzal, hogy a sportegyesület részére a kistérségi pénzmaradvány 
terhére utalják át a 850.000 Ft-ból zárolt 174.000 Ft-ot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
452/2013. (XI.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Sportbarátok Sportegyesületének (4069 Egyek, Csalogány u. 
12.) megítélt 850.000 Ft-ból zárolt 174.000 Ft-ot feloldja a Balmazújvárosi 
Kistérség Többcélú Társulása általa fenntartott Balmazújvárosi Kistérség 
Humán Szolgáltató Központ 2012. évi pénzmaradványából fel nem használt 
2.319.144.- Ft terhére, és a 174.000 Ft-ot átutalja. 
 
Felhasználásáról a korábban elnyert támogatási összeggel együtt elszámolni 
köteles. 
 
Határidő: 2014. január 31.  
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

2./ Idősek karácsonyára fedezet biztosítása (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Erről az 500.000 Ft-ról döntött a Képviselő-testület, mivel valamire kellett, és 
átcsoportosították. Most az a helyzet, hogy ennyit ígértek a Szociális Bizottságnak az Idősek 
Karácsonyának a megrendezésére. Ezzel az 500.000 Ft-al, pályázati támogatással, és a HBM-i 
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Közgyűlés támogatásával kb. 740.000 Ft fog rendelkezésre állni az Idősek Karácsonyának a 
megrendezésére.  Örömmel tölti el, hogy az időseket az idén is meg tudja vendégelni. A 
szervezés minden lépésével nem értenek egyet, de azt gondolja, hogy egy színvonalas 
rendezvényt tudnak biztosítani, úgy ahogy tavaly is. Javasolja, hogy a kistérségi 
visszatérítésből biztosítsák az 500.000 Ft-ot az Idősek Karácsonyára. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Köszönik, és úgy néz ki, hogy még ezen felül is kapnak támogatást, bár nem biztos. Ez azt 
jelenti, hogy nagyon sokan pozitívan állnak a dologhoz. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A bizottság nevében megköszöni a támogatást, és kéri, hogy a jövőben, is támogassa a 
kezdeményezést az önkormányzat, mint ahogy eddig minden évben. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a támogatást nem a bizottság kapta, hanem az Idősek Karácsonyára adják oda a 
támogatást, ők ennek a célzottjai. 
 

Holló János alpolgármester:  

Ugyanezt akarta mondani. A támogatás célzottai az idősek. A bizottságot köszönet illeti a 
megszervezéséért. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki támogatja, hogy 500.000 Ft támogatást biztosítsanak az Idősek Karácsonyára a 
kistérségi pénzmaradvány terhére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
453/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Idősek Karácsonya rendezvényre 500.000,- Ft fedezetet biztosít a 
Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása általa fenntartott Balmazújvárosi 
Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. évi pénzmaradványából fel nem 
használt 2.319.144.- Ft terhére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

3./ Rendőrőrs részére székek biztosítása (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Időközben sikerült egy árajánlatot mellékelni a napirendi ponthoz. Debrecenben talált olyan 
minőségi székeket, melyek 50.000 Ft-ról le vannak értékelve 25.000 Ft-ra. Amennyiben ebből 
vesznek 6 db-ot, az összesen 150.000 Ft. Illetve a rendőrőrsre még egy asztal kellene, hogy a 
bebútorozás teljes legyen. Ez 50.000 Ft-ba kerülne, tehát összesen a rendőrőr részére 
bútorvásárlásra 200.000 Ft-ot kellene biztosítani a kistérségi pénzmaradvány terhére. Kéri, 
hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
454/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Rendőrs részére 200.000,- Ft fedezetet biztosít 6 db irodaszék 
és 1 db asztal vásárlására a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása általa 
fenntartott Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. évi 
pénzmaradványából fel nem használt 2.319.144.- Ft terhére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

4./ Önkormányzati ingatlanok ingyenes használatba adásáról döntés 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Egy fontos épület kimaradt a listából, az Egyek, Hunyadi u. 48/c alatt lévő étterem. A 
határozati javaslatot ki is egészítette egy f. ponttal, aminek pontos tartalmát még a Szöghatár 
Kft. ügyvezetőjével egyezteti. Erre a határozati javaslatra, azért került sor, mert évek óta 
használja mindenki ezeket az épületeket, de papíron nincs nekik átadva. Le van írva az 
előterjesztésben. A döntés után mindenkivel készül egy megállapodás, hogy a felmerült 
költségeket ki milyen mértékben viseli. 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az előterjesztést támogatja a Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
által elmondott kiegészítéssel, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
455/2013. (XI.28.) számú határozata 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy ingyenes 
használatba adja 
 

a) Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére (székhelye: 4069 Egyek, Fő u. 3. sz.) az 
Egyek Fő u. 3. száma alatti, 6/2 hrsz-ú ingatlan egy részét, az önkormányzat által 
kötelezően ellátandó feladatok ellátása, végrehajtása céljából, 

 
b) Egyek Önkormányzati Tűzoltóság részére (székhelye: 4069 Egyek, Fő u. 3.sz.) az 

Egyek Fő u. 3. száma alatti, 6/2 hrsz-ú ingatlan egy részét, tűz és kárelhárítási 
feladatok céljából, 

 
c) Egyek Polgárőrség részére (székhelye: 4069 Egyek, Fő u. 3.) az Egyek Fő u. 3. száma 

alatti, 6/2 hrsz-ú ingatlan egy részét, polgárőri feladatok ellátása céljából, 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. NOVEMBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

49/77 

d) Falugazdász részére (székhelye: Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal 
Hajdúböszörményi Járási Hivatala Hajdúböszörmény, Bocskai István tér 1.) az Egyek 
Fő u. 3. száma alatti, 6/2 hrsz-ú ingatlan egy részét, gazdálkodókat segítő feladatok 
ellátása céljából, 

 
e) Hajdú-Bihar Megyei Rendőr-főkapitányság részére (székhelye: 4032 Debrecen, 

Kossuth u. 20. sz.) az Egyek, Óvoda u. 2. szám alatti 1661/2 hrsz-ú épület, a község 
közbiztonságának erősítésére, az állandó rendőri jelenlét biztosítása érdekében, 

 
f) Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére (székhelye: 4069 Egyek, Fő u. 3.) az Egyek, 

Hunyadi J. u. 48/c. sz. alatti 1657/A hrsz-ú Étterem épületét, egyéb vendéglátás, 
éttermi mozgó vendéglátás, rendezvényi étkeztetés, és ingatlan bérbeadás feladatok 
ellátása érdekében. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az ingyenes használatba adással 
kapcsolatos megállapodások megkötésére.  
 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
 

5./ Megállapodás közúthasználat feltételeiről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Duna Aszfalt részéről újabb kérések érkeztek, hogy mit változtassanak a megállapodásban. 
Egyeztetett ügyvéd úrral, van, amit jóváhagytak, van, amiről a tárgyalás még most is zajlik. 
Azt gondolja, hogy legyen benne egyértelműen ebben a megállapodásban, hogy előtte és utána 
is javítsák ki az utat, és most arról megy a vita, hogy szakértőt mikor fogadjanak fel. 
Ragaszkodik hozzá, hogy ha az utat nem olyan minőségben állítják vissza, mint ahogy ők azt 
jónak látják, akkor legyen joguk szakértőt fogadni a megállapodás betartásához. 
Összességében a konkrét megállapodás még nem született meg, mert még folyamatban van. 
Javasolja, a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel őt arra, hogy Ügyvéd úrral és Jegyző 
asszonnyal közösen ezt a megállapodást végleges formába öntsék. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ismerteti a Képviselő-testület által márciusban elfogadott határozatot. A Képviselő-testületnek 
most kiküldött megállapodásban, a korábbihoz képest is vannak eltérő megfogalmazások. Itt a 
biztosítékokon, garancián volt a vita. Amennyiben egyetértenek a Polgármester javaslatával a 
118/2013.(III.28) számú határozatot vissza kell vonni, a most kiküldött megállapodásról 
tartózkodni kell, és felhatalmazni a polgármestert a megállapodás megkötésére ügyvéd úrral 
egyeztetve. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a korábbi határozat visszavonásával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
456/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 118/2013.(III.28.) számú határozatát visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a közúthasználat feltételeiről most előterjesztett megállapodást elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 tartózkodással szavazott. A közúthasználat feltételeiről szóló 
megállapodás nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki felhatalmazza őt, hogy Jegyző asszonnyal és Dr. Kovács Tibor ügyvéd úrral 
egyeztetve végleges formába öntsék a megállapodást, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
457/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy felhatalmazza a Polgármestert, hogy Dr. Kovács Tibor ügyvéddel és 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyzővel végleges formába öntsék a közúthasználat 
feltételeiről szóló megállapodást. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6./ Pályázatokhoz szükséges döntések 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Azért volt ilyen homályos a megfogalmazás, mert arról volt szó, hogy több pályázatról is 
dönteni kell. Sajnálatos módon azóta egy pályázati lehetőséget bezártak. Így most már csak a 
gyepmesteri telep pályázatának benyújtásáról kell dönteni. A Képviselő-testület biztosan 
emlékszik rá, hogy korábban már döntött arról, hogy megbízzák a 4K Stúdió Kft-ét a 
gyepmesteri telep tervének elkészítésére. Holnap telik le a határidő a pályázat benyújtására, 
úgy hogy ennek a döntésnek a meghozatala mindenképpen szükséges. Nem készített írásos 
határozati javaslatot, de most megpróbálja összeszedni a határozathoz szükséges valamennyi 
dolgot, amit el kellene fogadni. Tehát a Képviselő-testület a LEADER Térségek közötti 
Együttműködés pályázati kiírás keretében pályázatot nyújt be „Esélyt az állatoknak” – 
Gyepmesteri telep létesítése Egyeken címmel. A pályázat összköltsége: 63.500.000 Ft. 
Elszámolható nettó kiadás: 50 000 000 Ft. Támogatási igény: 50 000 000 Ft. Önerő: 
13 500 000 Ft. Az önerő biztosításának módja: hitel. A Képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert a pályázattal kapcsolatos dokumentumok aláírására és a pályázat benyújtására. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki támogatja a pályázat benyújtását az elhangzottak szerint, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
458/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy - a LEADER Térségek közötti Együttműködés pályázati kiírás keretében - 
pályázatot nyújt be „Esélyt az állatoknak” – Gyepmesteri telep létesítése 
Egyeken címmel. 
 
A pályázat összköltsége: 63.500.000 Ft. 
 
Elszámolható nettó kiadás: 50 000 000 Ft. 
 
Támogatási igény: 50 000 000 Ft. 
 
Önerő: 13 500 000 Ft.  
Az önerő biztosításának módja: hitel. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
dokumentumok aláírására és a pályázat benyújtására. 
 
Határidő: 2013. november 29. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
              Bóta Barbara aljegyző 

 
 

7./ Közterület elnevezése iránti kérelem 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Tagi út mellett lévő ingatlannak, tanyának, nincs posta címe, nem lehet őket megnevezni. 
Kérdezi, hogy van-e valakinek javaslata, hogy ennek mi legyen a neve. A kérelemben Tag-
tanya szerepel. Ő Tagi utat mondott volna, de így is jó. Azt támogassák, ami a kérelemben 
szerepel. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a kérelemmel, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
459/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy hozzájárul ahhoz, hogy az Egyek külterületén található 0816/15 hrsz-ú 
külterületi ingatlan elnevezése Tag-tanya legyen. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Árajánlat a ravatalozó nyílászáróira 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Annak idején kért fanyílászáróra árajánlatot, 3 helyi vállalkozótól, de csak 1 ajánlat érkezett. 
Akkor, azt mondta a Képviselő-testület, hogy próbálkozzanak alternatívával, műanyag 
ablakokkal és kérjenek újabb árajánlatokat. 5 vállalkozónak küldte ki az árajánlat kérőt, és 2 
árajánlat érkezett. Így összesen a fával és a 2 alternatívával, van 3 árajánlatuk. A fát nem 
találta a Képviselő-testület szimpatikusnak, a műanyagot ő nagyon drágának tartja. Itt van az 
alumínium nyílászáró, a fényképek kimentek, ő ezt látja a legszimpatikusabbnak.  
 
Javasolja, hogy a sírhely megváltásból befolyt összeg terhére, vásárolják meg a Malino Ablak 
által ajánlott osztó nélküli 4 mm-es üveggel ellátott ajtót, aminek a költsége bruttó 1.431.000 
Ft. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
460/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a ravatalozó nyílászáróira a Malino Ablak (5350 Tiszafüred, Piac tér 6.) 
alumínium nyílászáróra vonatkozó árajánlatát fogadja el beszereléssel, festéssel 
együtt bruttó 1.431.000 Ft összegben, melynek fedezete a sírhely megváltásból 
befolyt összeg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Központi Orvosi Ügyeletben dolgozók ünnepnapi díjemelése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ennek körülbelül 40-50 ezer forint költség vonzata van. Javasolja, hogy a Központi Orvosi 
Ügyeletben dolgozók ünnepnapi díjemelését fogadják el. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
461/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tiszacsege és Környéke Központi Orvosi Ügyeleti Szolgálat által 
fenntartott, Tiszacsege Város Önkormányzata által működtetett központi orvosi 
ügyeleti szolgálatban részt vevő orvosok, asszisztensek, gépkocsivezetők 
díjazását 2013. november 01. napjától: 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. NOVEMBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

53/77 

 
1. Ügyeletes orvos (vállalkozási jogviszonyban): ügyeleti díja hétköznap: 

1.600 Ft/óra,  ügyeleti díja hétvégén: 2.100 Ft/óra 
 

2. Ügyeletes asszisztens (vállalkozási jogviszonyban): ügyeleti díja 
hétköznap: 800 Ft/óra, ügyeleti díja hétvégén: 1.000 Ft/óra 

 
3. Ügyeletes gépkocsivezető (vállalkozási jogviszonyban): ügyeleti díja 

hétköznap: 700 Ft/óra, ügyeleti díja hétvégén: 900 Ft/óra 
 

4. A karácsonyi ünnepnapokon (december 24-25-26-án) az 
- ügyeletes orvos ügyeleti díja: 2.350 Ft/óra; 
- ügyeletes asszisztens ügyeleti díja: 1.250 Ft/óra 
- ügyeletes gépkocsivezető ügyeleti díja: 1.150 Ft/óra 

 
összegben állapítja meg. 

 
A fent említett ügyeleti díjak számla ellenében teljesített bruttó összegnek 
minősülnek. 
 
Képviselő-testület a szükséges fedezetet az önkormányzat költségvetésében 
biztosítja.  
 
Képviselő-testület felhatalmazza Dr. Miluczky Attila polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester  

 
 

10./ Zrínyi utca lakói által befizetett hozzájárulásról döntés (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ismerteti a Képviselő-testület korábbi döntését, ami arról szólt, hogy ha találnak rá pályázati 
lehetőséget, forrást, akkor a Zrínyi úton fognak elsőként aszfalt utat kialakítani, mert ott a 
lakosság egy része 60.000 Ft-ot fizetett be. A lakosság másik része annak idején csak 30.000 
Ft-ot fizetett be, de olyan is van, aki nem fizetett be semmit. Van erről egy olyan döntésük, 
hogy ha év végéig nem tudják megépíteni az utat, akkor azoknak, akik 60.000 Ft-ot fizettek 
be, 30.000 Ft-ot visszafizetnek. Ez kb. 1 millió Ft-os összeg. Javasolja, hogy ezeknek a 
lakóknak, a 30.000 Ft-ot fizessék vissza. Erről egyrészt már döntöttek is, másrészt azt 
mondták, hogy év végéig várnak a végrehajtással. Itt az idő. Az idén aszfalt utat biztos, hogy 
nem tudnak építeni. Reméli, hogy jövőre több pályázati lehetőség lesz. Szerinte, ezt most 
fizessék vissza. Kérdezi, hogy meg van-e fedezete? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 

Igen, a fedezete a tavasszal visszakapott kistérségi pénzmaradvány. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Előző döntéskor is javasolta, hogy a teljes összeget fizessék vissza. Ennek az az oka, hogy 
mióta útstabilizációkat végeztek ebben a ciklusban, ezt megtették anélkül, hogy ezt a 30.000 
Ft-ot bekérték volna a lakosságtól. A Zrínyi út lakói évekkel ezelőtt befizették a 30, 
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esetenként 60. ezer Ft-ot, abban a reményben, hogy cserébe aszfalt utat fognak kapni. Az 
aszfaltút lehetősége meghiúsult, úgy néz ki, hogy erre nincs remény. Egy ugyan olyan 
útalapot, útstabilizációt kaptak, mint azok a lakosok, akik ebben a ciklusban egy fillért sem 
fizettek érte.  
 
Holló János alpolgármester:  

A lakosok elfogadják a Képviselő-testület határozatát, viszont kérték, hogy a járdát, árkokat 
tegyék rendbe, amit teljesítettek közmunkaprogramban. Kátyúzást is ígértek, az még nem 
történt meg.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amit Hajduné Holló Katalin képviselő elmondott valóban jogos dolog, de annak idején az 
első 30.000 Ft-ot azért fizették be, hogy legyen egy stabilizált út, zúzott kő kerüljön oda és ez 
valósuljon meg. Ez meg is valósult. Lakossági hozzájárulással több utcában is történt 
útstabilizálás. Annak idején az önkormányzat ilyen feltételek mellett tudott utat építeni, ők ezt 
bevállalták, ennek tudatában ez megtörtént. Annak idején a Bocskai út lakói is fizettek be 
valamennyi összeget, hogy ott aszfaltút épüljön. Olyan utca is van, ahol ingyen tudtak aszfalt 
utat építeni pályázati forrásból. Ha nekik a teljes összeget visszafizetik, akkor 8-9 utca itt 
sorakozhat, ahonnan kértek lakossági hozzájárulást 10-20 évvel ezelőtt. Az időben nagyon 
visszamenni nem érdemes, mert akkor egy lavinát indítanának el. Ez a Zrínyi utca különleges 
státuszú utca, mert tőlük 2 lépésben lett a pénz beszedve, 30.000 Ft útstabilizálásra, még 
30.000 Ft aszfaltútra. Azt gondolja, hogy az aszfaltra befizetett 30.000 Ft-ot, fizessék vissza. 
A 60.000 Ft-ot nem tudja támogatni. 
 
Kéri, hogy aki a módosító javaslattal ért egyet, hogy a 60.000 Ft-ot fizessék vissza, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal ért egyet, hogy a 30.000 Ft fölötti részt, tehát a 60.000 Ft-
ból 30.000 Ft-ot fizessenek vissza, kézfelemeléssel jelezze. Ennek a fedezetéről már korábban 
döntött a Képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
462/2013. (XI.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Zrínyi utca lakói által befizetett hozzájárulások összegéből a 30 ezer 
forint fölött eső részt visszafizeti a lakóknak a Balmazújvárosi Többcélú 
Kistérségi Társulástól 2013. évben visszautalt 2012. évi pénzmaradvány 
terhére elkülönített 980.000 Ft összegből 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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11./ Kérelem a Karácsonyi Vásáron résztvevő árusok helypénzének minden évben történő 
elengedésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a döntést minden évben meghozták. Most az idén az E.ON-nál nyertek egy pályázatot, az 
kijön az E.ON egy kézműves csapata és a Művelőséi Háznál, bízik benne, hogy egy szép 
színvonalas műsort fognak biztosítani. Biztatja a Képviselő-testületet, hogy jöjjenek el és 
érezzék jól magukat. December 14-én fogják ezt a Karácsonyi Vásárt megszervezni.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Karácsonyi Vásáron 
résztvevő árusok helypénzét minden évben engedjék el, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
463/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a településen megrendezésre kerülő „Karácsonyi Vásár” alkalmával az 
árusok minden évben mentesüljenek a helypénz fizetése alól. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12./ Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda Szülői Munkaközösségének kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ismerteti a kérelmet. Az összeg, amire szükség lenne 43.400 Ft. Elsőre kicsit ellenállással 
fogadta ezt a javaslatot, mert régen ebből volt feszültség, hogy nem minden gyerek egyformán 
kapott mikulás csomagot. Ebből most minden gyerek egyformán fog részesülni. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 10.000 Ft 
támogatást nyújtott erre a célra. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  

Javasolja, hogy kereken 50.000 Ft támogatást nyújtsanak a bizottság támogatásával együtt, 
tehát a Képviselő-testület 40.000 Ft támogatást biztosítson. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki Vitéz Zsolt képviselő javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
464/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy 40.000,- Ft-ot biztosít a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és 
Óvoda alsó tagozatos tanulóinak és az óvodás gyermekek részére történő 
Mikulás csomag vásárlásához a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása 
által fenntartott Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. 
évi 2.319.144,- Ft pénzmaradvány terhére. 
 
Határidő: 2013. december 6. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta meg a szükséges 
szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Eszébe jutott, hogy az augusztusi rendezvényekből még van a pénztárban kb. 40-50 Ft értékű 
vásárlási utalványt, amit főzőversenyen indulók között akartak szétosztani. Célszerű lenne azt 
is az Idősek Karácsonyára oda adni.  
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy ezt felvegyék a napirendi pontok közé, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal napirendre vette az Idősek Karácsonya rendezvényre 
vásárlási utalvány biztosítását. 
 
 

13./ Idősek Karácsonya rendezvényre vásárlási utalvány biztosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az augusztusi rendezvényről megmaradt vásárlási 
utalvánnyal az Idősek Karácsonya rendezvényt támogassák vele, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
465/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az augusztusi rendezvényeken fel nem használt vásárlási utalványt az 
Idősek Karácsonya rendezvény támogatására fordítja. 
 
Határidő: 2013. december 21. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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14./ Attila telepen lévő földterületek elbirtoklásának megindítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ismerteti az előterjesztést. Javasolja, hogy indítsák el az elbirtoklás folyamatát. Az egyik 
ügyvéd azt mondta, hogy körülbelül 3 év, amíg az elbirtoklás lezajlik, Dr. Pető István szerint 
1 év alatt meg lesz.  
 
Egy munkahelyteremtő beruházást szeretett volna itt megvalósítani, de addig nem tudják oda 
adni, amíg a tulajdon jogviszony nincsen lerendezve. Aki ezt a beruházást eszközölné, annak 
a jogi képviselője Dr. Pető István.  
 
Azt gondolja, hogy kerül, amibe kerül, ezt meg kell csinálni, mert itt semmi helye annak, hogy 
rendezetlen jogi viszonyok legyenek. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Annyival szeretné kiegészíteni az előterjesztést, hogy az 1. sz. mellékletet illetően hétfőn 
szembesült azzal, hogy rengeteg olyan terület van, ahol a tulajdonba kerülés éve elég közeli 
időpont. Úgy gondolja, hogy ezeknek az elbirtoklásoknak a sikeressége valamelyest kétséges. 
Dönthet úgy a testület, hogy valamennyi földrészletnél megindítják az elbirtoklási eljárást, de 
dönthet úgy is, hogy egyelőre csak egy részénél. Erre mindenképpen fel akarja hívni a 
figyelmet, mert elég érdekes dolgokkal találkozott a tulajdoni lapokon. Illetve van egy 
földrészlet, amire végrehajtási bejegyzés került felvezetésre. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Azt javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ha már ez az előterjesztés kiment, akkor induljon 
meg az eljárás ebben a formában, és majd pontosításra visszahozzák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy az elbirtoklás induljon meg azoknak a földterületeknek a vonatkozásában, 
ahol a jogi képviselő reális esélyt lát arra, hogy az elbirtoklás eredményes lesz. 
 
Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
466/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Külterületi ingatlanok 
elbirtoklására vonatkozó előterjesztést megtárgyalta és a következő döntést 
hozta: 
 
A képviselő-testület kinyilvánítja, hogy az előterjesztés 1. számú mellékletében 
felsorolt ingatlanokat 15 évet meghaladóan, megszakítás nélkül, jóhiszeműen a 
sajátjaként használja, tartja karban, a birtoklást véglegesnek tekinti és a 
jövőben is viseli az azokkal járó terheket.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az elbirtoklási eljárást 
megindítsa, a tulajdonjog elbirtoklással történő megszerzéséhez szükséges 
intézkedéseket megtegye.  
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Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester  
Határidő: folyamatos 

 
 

15./ Régi cukrászda (Fő u.) épületéről döntés (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Képviselő-testület már döntött róla, hogy lebontják, és már lejárt a határidő. Sajnálja azt az 
épületet, az építész szerint nem lehetetlen renoválni, de olyan költsége lenne, hogy annak a 
helyére már újat is tudnának építeni. Az elgondolása az, hogy lebontják ezt az épületet, ami 
hasznosítható, azt kiveszik, és ott kialakítanának egy utat, ami hátra vezetne az iskola 
parkolójába. Ezt még intézményvezető asszonnyal is egyeztetnie kell. Nagyon sajnálja, hogy 
az a parkoló ott van kihasználatlanul. A javaslata az, hogy ezt az épületet bontsák le. Erre az 
épületre van is valamennyi tervezve. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Külső felújítására volt tervezve 500.000 Ft, de szerinte lebontani még nem lehet, mert hitelnek 
fedezete. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a bankkal egyeztetve lebontsák ezt az épületet és ezt az 
500.000 Ft-ot a bontás költségére fordítsák, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
467/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Régi cukrászda (Fő u. 3/A. hrsz.: 5.) épületét a Tiszafüred és Vidéke 
Takarékszövetkezettel történő egyeztetést követően bontsák le, az épület külső 
felújítására tervezett 500.000 Ft terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

16./ Árajánlat útjavításra, kátyúzásra 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Útjavításra, kátyúzásra 3 árajánlatot kért, és csak 1 ajánlat érkezett a KON-TRAKT Kft-től. 
Ez az árajánlat arról szól, hogy 40.000 Ft/tonna+áfa áron a Dorogmai út leg 
balesetveszélyesebb kátyút kikátyúzzák. A korábbi testületi ülésen elmondta, hogy a bírósági 
tárgyaláson a bíró elmondta, hogy ki lehet kátyúzni, de előtte és utána erről jegyzőkönyvet és 
fényképfelvételeket készítsenek. A Pénzügyi Bizottsági ülésen tárgyalták, hogy 3 millió Ft-ot 
fordítsanak útjavításra és erre a célra vegyenek fel 3 millió Ft-ot. Javasolja, hogy vegyenek fel 
3 millió Ft hitelt és a teljes összeget útjavításra, kátyúzásra fordítsák 40.000Ft/tonna + áfa 
áron. 
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Holló János alpolgármester:  

Kérdezi, hogy a téli időszakban folynának a munkálatok? Van egy technológia, a hideg 
kátyúzás, amit a téli időszakban alkalmaznak. Nem tudja, hogy ez kivitelezhető lenne-e? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy bízzák ezt a szakemberre, és csak úgy adják oda, hogy ha 3 év garanciát vállal 
az általa elvégzett munkára. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
468/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
a.) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Egyek-Tiszadorogmai 
kompátkelőhöz vezető úton a település végét jelző tábla és a gát között található 27 db 
balesetveszélyes kátyú javítására az alábbi árajánlatot elfogadta:  
 
40.000,- Ft/tonna + áfa AC11 kopó meleg aszfalt kátyúzás szabályai szerint. 
 
Tartalmazza: 

- kátyú kivágása szükség szerint 
- hulladék anyag elszállítás 
- kőzet visszapótlása anyaggal együtt 
- tömörítés 
- aszfaltozás, aszfalt ár, kiszállítás, bedolgozás 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 3 év garanciát kér az elvégzett 
munkára. 
 
b.) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata 3 000 000 forint összegű fejlesztési célú hitelt vesz fel 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Önkormányzati utak felújítása 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

17./ Traktor vásárlásról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Traktorra 6 helyről kértek árajánlatot és 2 ajánlat érkezett. Javasolja, hogy a legolcsóbbat 
válasszák ki, az pedig az Agroker Holding Zrt. ajánlata. 
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 

Bruttó 6.883.400 Ft. Az árajánlatban fizetési módként készpénz szerepel, de átutalással lesz a 
számla kiegyenlítve. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az Agroker Holding Zrt. árajánlatát elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
469/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az MTZ-820.4 típusú traktorra az Agroker Holding Zrt. (4400 
Nyíregyháza, Kinizsi út 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 6.883.400 Ft 
összegben. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

18./ Tanyafejlesztési pályázathoz kapcsolódó árajánlatokról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A polgármesteri jelentésben el is mondta, hogy a tanyafejlesztésre beadott pályázat nyert. 
Amikor a pályázatot megnyerték, az vezérelte, hogy egyrészt erre lehetett pénzt nyerni, más 
részt a gréderrel télen tudják a földutakat javítani. A fűkaszára pedig azért van szükség, hogy 
az út mentén lévő füvet lekaszálják, összevillázzák, és bálákat készítenek belőle, így előbb-
utóbb az összes önkormányzati ingatlan tudják ezzel a biohulladékkal fűteni. Ezen az őszön 
az önkormányzatnál még nem használtak gázt, és itt az új kazánban, azokkal a széna és 
nádbálákkal fűtenek, amiket a közmunkaprogramban készítettek el az emberek. Várhatóan 
ezzel is megspórolnak évente 4-5 millió Ft-ot. A jövő évben azt tekinti célnak, hogy legyen 
egy bálázójuk. A cél az, hogy a Szöghatár Kft, az étteremben, a tűzoltóság, és az Idősek 
otthonában is, sőt ha van egyéb önkormányzati ingatlan ott is ezzel fűtsenek. 
 
Felkéri aljegyző asszonyt, hogy ismertesse kitől kapták a legalacsonyabb árajánlatot. Ezt most 
csak feltételesen tudják elfogadni, ha megérkezik a támogatási szerződés, akkor tudják ezeket 
a rendeléseket eszközölni. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

A legalacsonyabb árajánlat az Umwelt Kft-től érkezett. Ez az egyetlen árajánlat, ami a 
pályázat költségvetésbe belefér, tehát nem is lenne más lehetősége az önkormányzatnak. K 
dologra mindenképpen fel szeretné hívni a figyelmet. Az egyik az, hogy írásban a támogatói 
döntés még nem érkezett meg, közzé van téve az eredmény, de nem ismerik még a 
feltételeket. Úgy tudja, hogy 2014. április 30-ig kell ezzel a pályázati támogatással elszámolni. 
Tehát még van idő az eszközök beszerzésére. A másik hogy pont a mai ülésén döntött úgy a 
Képviselő-testület, hogy még idén traktort fognak venni, és úgy gondolja, hogy ha ezeket az 
eszközöket még az idén beszereznék, akkor tárgyi beszerzéseknek az értéke meghaladná a 
közbeszerzési értékhatárt. Tehát itt a beszerzésre, megrendelésre, az adásvételi szerződés 
megkötésére mindenképpen csak 2014. évben kerülhet sor. Szerencsére az Umwelt Kft. 
árajánlata 2014. február 28-ig érvényes. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. NOVEMBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

61/77 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Erről most úgy tudnak dönteni, hogy elfogadják az árajánlatot, a vásárlást jövőre bonyolítják 
le feltételezve, hogy a támogatási szerződéssel nem ütközik sehol, és ha nem ütközik, csak 
akkor eszközlik ezt a beszerzést. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ha a traktor miatt a közbeszerzési értékhatárt meghaladja, és ebben az évben a Képviselő-
testület arról dönt, hogy kitől veszi a tanyafejlesztési pályázathoz az eszközöket, akkor az úgy 
nem lesz teljesen rendben. Úgy gondolja, hogy a közbeszerzési eljárás lebonyolítása előtt nem 
mondhatja ki Képviselő-testület, hogy kitől veszi. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Rendben van. Nem kell nekik ezt most eldönteni. Feltételesen döntenek. Ha a támogatási 
szerződéssel és a közbeszerzési eljárás előírásával nem ütközik, akkor jövőre megvásárolják 
ezektől az eszközöket, ha igen akkor jövő év januárban újra tárgyalják a témát. Kéri, hogy aki 
ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
470/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy amennyiben a támogatási szerződéssel és a közbeszerzési eljárás 
előírásával nem ütközik, akkor a tanyafejlesztési pályázat keretében a 
MUMGÉP FG 104 típusú függesztett gréderre bruttó 6.840.220 Ft összegben, 
és a SAMASZ Z010/1H típusú dobos kaszára bruttó 7.926.070 Ft összegben az 
Umwelt Kft. (6724 Szeged, Rókusi krt. 90.) árajánlatát fogadja el. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

19./ Téli gumi fedezetéről döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Tudtak venni egy személygépjárművet, viszont annak idején téli gumit nem vásároltak rá. Ez 
megtörtént bruttó 129.000 Ft-ba került. Itt átcsoportosításról kell dönteni, hogy ez a 
Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaiból kerüljön kifizetésre. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
471/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Polgármesteri Hivatal 841126 Igazgatási tevékenység dologi kiadások 
előirányzatáról bruttó 130.000 forint előirányzatot átcsoportosít a 841403 
Város – és községgazdálkodás dologi kiadásainak előirányzatára. Az 
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átcsoportosításra kerülő összeg a Skoda Octavia személygépkocsi téli 
gumiabroncs és felni vásárlására és felszerelésére nyújt fedezetet. 
 
Határidő: 2013. november 29.  
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

20./ Előirányzat módosítás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, és a következőt javasolja. A Szöghatár Kft. 
dolgozóinak, a tűzoltóság dolgozóinak, a tanyagondnoknak, a könyvtár dolgozóinak átlagosan 
fejenként 50.000 Ft jutalmat fizessenek ki ebben az évben a Polgármester Hivatal dologi 
kiadásainak terhére. A fennmaradó összeget a Polgármesteri Hivatal dolgozói részére fizessék 
ki. Illetve arról is született döntés, hogy a kistérségi pénzmaradványból megmaradt 755.000 
Ft-ot csoportosítsák át a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaira. Tehát a Szöghatár Kft. 
részére erre a célra átutalnak 1.786.000 Ft-ot, a tűzoltóságnak 798.000 Ft-ot, a Polgármesteri 
Hivatal személyi jellegű kiadásaira 1.616.000 Ft-ot, a könyvtárhoz pedig 127.000 Ft-ot. 
Megkérdezi a Képviselő-testületet, hogy ez elfogadható-e? 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Neki volt erre korábban egy elképzelése, amit tartana, mert a Kft-én belül fizetett túlórák 
vannak, és majd ha rendezi a pénzügyi helyzetét, akkor legközelebb, ha nem ő, akkor más 
javasolja a jutalomosztást. Ő az iskolának javasol adni 2 millió forintot, hogy a pedagógusok 
között osszák szét étkezési utalványban. A tűzoltóság törzsállománya részére fejenként 50.000 
Ft-ot javasol, és a könyvtár két törzsdolgozója részére szintén 50.000-50.000 Ft-ot javasol. Ő 
a maradékot tenné hozzá a hivatali dolgozók részére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Felmerült a Pénzügyi Bizottság ülésén is ez a kérdés is. Elhangzott nagyon sok érv. Az egyik 
érv az volt, hogy ebben az évben a pedagógusok részére átlagosan 37%-os béremelés történt. 
Elhangzott az is, hogy a jelenlegi fenntartó, a püspökség nem biztos, hogy jó szemmel nézné, 
ha az önkormányzat valamilyen szinten beavatkozna a dolgaiba. Illetve azt semmiképpen nem 
nézné jó szemmel, ha az Intézményvezető Asszonytól ilyen kérelmek érkeznének 
önkormányzat felé, amikor az egyházmegye is megfelelő anyagi hátteret biztosít a részükre. 
Ugyanakkor az is elhangzott, hogy ez a kéthavi étkezési utalványjuttatás összesen 2 millió 
forintba kerülne, és ha az intézmény tudná saját költségvetéséből is fedezni, az szerencsésebb 
lenne. Ezért elvállalta, hogy személyesen kéri Püspök úrtól, hogy ha lehetőség van rá, 
engedélyezze saját költségvetésből részükre 2 millió forint értékben étkezési utalványt 
biztosítsanak, már csak azért is, hogy ne legyen az önkormányzati dolgozók és az 
egyházmegye pedagógusai között bérfeszültség. A legközelebbi testületi ülésen 
mindenképpen beszámol ennek az eredményéről. 
 
Tavaly év végén az önkormányzat átadott 5 millió forintot az intézmény részére a 
legszükségesebb anyagi kiadások fedezetére. Ez a dolgozókhoz jutalom formájában nem jutott 
el, hanem valóban a legszükségesebb anyagi kiadásokra lett fordítva.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Ha nem muszáj, ezt ne várják meg. Kéri a képviselő társait, hogy döntsenek hasonlóan. 
Kemény munkát végeznek a pedagógusok is. Elég nehéz természetű gyerekekkel annak a 
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napszaknak adott órájában milyen nehéz küzdelmeket folytatnak, és az órákat hogyan kell 
végig vinni. Látva az elmúlt éveket egyfajta kárpótlásnak ítéli ezt meg. Mindenki a maga 
területén végzi azt el maximálisan, mind a hivatal, mind a pedagógus, mind más területeken. 
Tudja, hogy mindenkinek elsőként a sajátja a legfontosabb, de úgy gondolja, hogy a 
pedagógusoknak ezt a pénzt oda kellene adni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte a Pénzügyi Bizottság előterjesztése azért is helyes, mert Szöghatár Kft-nél is annak 
ellenére, hogy voltak problémák, főleg a vezetés háza táján, de a dolgozók többsége ott is 
nagyon tisztességes, lelkiismeretes munkát végez. Valóban igaz, hogy a részükre a túlórát 
kifizetik, de amikor szeretnének egy olyan csapatot kialakítani, akikkel komolyabb építési 
munkát is tudnak végeztetni, még ha valamilyen szinten tudja is támogatni Gál-Szalai Erika 
képviselő elgondolásait, azt nem a Szöghatár Kft. dolgozóinak rovására tenné, hanem más 
forrást keresne. Azt támogatná, hogy az ő részükre átlagosan fejenként bruttó 50.000 Ft 
ugyanúgy legyen meg, mint a tűzoltók részére. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 taggal ülésezett, és ő ezt a javaslatot nem támogatta. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Most a Képviselő-testület a forrásról dönt, minden intézménynél az intézményvezető 
hatásköre, hogy milyen formában fog ez felosztásra kerülni. 
 
Azt azért ne felejtsék el, hogy ez a 4.330.000 Ft megtakarítás a Polgármesteri Hivatalnál 
keletkezett. Értékeli Gál-Szalai Erika képviselő az irányú kezdeményezését, hogy ebből 
nyilván részesüljön a hivatal is, inkább a sorrendiséggel van problémája. Azt azért tartsák már 
szem előtt, hogy ha ez a megtakarítás a hivatalnál keletkezett, akkor ne feltétlenül a többi 
intézménnyel kezdjenek már, és majd ami marad, az legyen a hivatal részére. Szerinte ezt 
teljesen elfogadható lenne bármelyik intézmény részéről, mert biztos benne, hogy bármelyik 
intézmény vezetője, ha a megtakarítás nála keletkezik, akkor minimum azt kérné, hogy őt 
vegyék előre. 
 
Azt is szóvá tette, hogy általában ezt a témát ő szokta kezdeményezni, nem is nagyon lát itt 
más intézményvezetőt, aki erre nézve intézkedéseket tenne. Az is elhangzott egyes képviselők 
részéről, hogy meg kellene mindenkinek a saját csatáját vívni, és harcolni a dolgozóiért. Ő ezt 
minden év végén megteszi. Amíg az iskola ide tartozott, addig Hajduné Holló Katalin 
Intézményvezető Asszony is beszállt ebbe, és próbálták ezt a kezdeményezést érvényesíteni a 
Képviselő-testületen keresztül. 
 
Amennyiben itt eltérő javaslatok születnek, azt kéri, hogy a Polgármesteri Hivatal részére a 
Pénzügyi Bizottság által megállapított keretet, az 1.616.000 Ft-ot hagyja jóvá a Képviselő-
testület. Ha nem lesznek egységesek, akkor egyenként kellene szavazni a javaslatokról, vagy 
két körbe szedni a javaslatot. Mindenképpen jónak látná, hogy ha a Polgármester úr az egyház 
felé kísérletet tenne, hiszen ha az intézmény költségvetésében ez rendelkezésre áll, akkor, 
miért vigye el az önkormányzattól, ha ott is meg van ez a fedezet. Viszont, ha a Püspök Atya 
nem kívánja, akkor pedig más forrásból kellene. Ezt a kísérletet mindenképpen megvárná 
Polgármester úr tekintetében. Illetve az is bizonytalan tényező, hogy lesz-e még az idén pénze 
az önkormányzatnak, amiből át tudják adni az iskola részére. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Először a módosító indítványról kell szavazniuk. Gál-Szalai Erika képviselő javasolta, hogy 
az iskola részére 2 millió Ft-ot biztosítsanak ezeknek a megtakarításoknak a terhére. Kéri, 
hogy aki egyetért azzal, hogy az iskolának 2 millió Ft-ot utaljanak át étkezési utalványok 
vásárlására, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
472/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda részére átad 
2.000.000,- Ft-ot étkezési utalványok vásárlására a Polgármesteri Hivatal 
dologi kiadásainak terhére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Szöghatár Kft. részére 1.786.000,- Ft-ot utaljanak át, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Polgármesteri Hivatal személyi jellegű kiadásaira 
1.616.000,- Ft-ot utaljanak át, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
473/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaiból 1.616.000,- Ft-ot átcsoportosít 
a Polgármesteri Hivatal személyi jellegű kiadásaira a dolgozók anyagi 
ösztönzésére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház részére 
átutaljanak 127.000,- Ft-ot, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
474/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház részére átad 127.000,- Ft-ot 
a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásainak terhére a dolgozók anyagi 
ösztönzésére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt, hogy közölje a tűzoltóság részére 
átadandó pontos összeget. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

A pontos összeg 826.000 Ft. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester 

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a tűzoltóság részére utaljanak át 826.000,- Ft-ot, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
475/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati tűzoltóság részére a dolgozók anyagi 
ösztönzésére átad 826.000,- Ft-ot a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásainak 
terhére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A tűzoltóság részére az eredeti javaslat 798.000,- Ft volt. Kéri, hogy aki ezzel ért egyet 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta meg a szükséges 
szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel a Szöghatár Kft. részére kevesebb volt, mint 2 millió forint, a kistérségi pénzmaradvány 
terhére történt a megtakarítás kiegészítése. Tehát a Kft. részére 1.786.000 Ft volt betervezve, 
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amit most ki kell egészíteni 2 millió forintra. Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy ezt a 
kistérségi pénzmaradványból tegyék meg, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
476/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által fenntartott 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. évi 2.319.144,- Ft 
pénzmaradványából 214.000 Ft-ot átcsoportosít a Polgármesteri Hivatal dologi 
kiadásainak előirányzatához, tekintettel arra, hogy a Szöghatár Kft-nek 
eredetileg javaslat összeghez képest 214.000 Ft-al kap több támogatást a Móra 
Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a kistérségi pénzmaradványból megmaradt összeget 
átcsoportosítsák a Polgármesteri Hivatal dologi kiadásaira, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
477/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által fenntartott 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 2012. évi 2.319.144,- Ft 
pénzmaradványából átcsoportosít 541.000,- Ft-ot a Polgármesteri Hivatal 
dologi kiadásaira. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Így már nem megy a Püspökségre az iskola ügyében. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Miért, attól még megérdemlik? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Kft. esetében ő úgy gondolta, hogy valamennyi összeget adjanak át a Kft. bizonyos 
dolgozóinak, de ne úgy, hogy mindenkinek 50.000 Ft-ot. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az előterjesztésben úgy volt megfogalmazva, hogy átlagosan 50.000 Ft és az ügyvezető 
igazgató vele egyeztetve a dolgozók között ezt szétosztja. A Szöghatár Kft. dolgozói nem 
kapnak sem utalványt, sem jutalmat, tény hogy a túlóra ki van fizetve a részükre.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Illetve egyes dolgozóknak lényegesen magasabb a bére, mint amennyi a besorolás szerinti 
bére lenne. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A vezetőknek, és a vezetőknek mindenütt magasabb a bére, nagyobb felelősség van rajtuk.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Hogy venné ki magát az a dolog, hogy nem kis pénzösszeget áttenni a Kft. részére, hogy a 
fizetésképtelenséget rendezzék, és még ilyen helyzetben, hogy igazából deficit van, jutalmat 
osszanak, úgy hogy valakinek jóval magasabb a bére, és a túlóra ki van fizetve. Az új 
ügyvezetőt elindítják tiszta lappal, megpróbálják úgy, hogy saját maga oldja meg a 
helyzeteket, és felépíteni a Kft. vagyonát, és ha olyat tesz le az asztalra, akkor ő is azt mondja, 
hogy a jutalom kérdése nem lesz téma. Most nem érzi úgy, hogy a Kft. részére jutalmat 
kellene osztani ilyen pici pénzből. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A pénzügyi helyzetre vissza kell tekinteni az elmúlt évekre. 2011-ben 15 millió forintot 
vontak meg költségvetésükből, amit a mai napig nem adtak vissza. Az elmúlt 3 évben közel 
40 millió forintot húztak a költségvetésükön, amiből most 10 millió vissza kell pótolni. Lehet, 
hogy a vezetéssel voltak gondok, és nem tudták teljesen tartani a pénzügyi tervet, de az biztos, 
hogy a dolgozók többsége erről nem tehet, ők végzik a munkájukat.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Javasolja, hogy szavazzanak újra a Szöghatár Kft-nek szánt pénzösszegről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki Hajduné Holló Katalin képviselő indítványát támogatja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal elfogadta Hajduné Holló Katalin képviselő 
indítványát, és újra szavaz a Szöghatár Nonprofit Kft-nek szánt pénzösszegről. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Az eredeti javaslatban szereplő összegtől alacsonyabb összeget, 800.000 Ft-ot javasol átadni a 
Kft. részére.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az eredeti javaslatát fenntartja módosító indítványként, ami fejenként 50.000 Ft, összesen 
1.905.000 Ft. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Aki azzal ért egyet, hogy 800.000 Ft-ot adjanak át a Kft-nek, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
478/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
800.000 Ft-ot átad az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Hajduné Holló Katalin képviselő javaslatát várja a fenti összeg fedezetére.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Ezért kérdezte, hogy a dologi kiadásokra szüksége van-e a Polgármesteri Hivatalnak? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Igen szükség van rá, az lehetetlen, hogy már nem lesz semmilyen számlája a Polgármesteri 
Hivatalnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel 800.000 Ft-nak nincs meg a fedezete, ezért ezt a 800.000 Ft-ot elosztják az összes 
kedvezményezett között arányosítva a kapott összeghez képest, és ezt az összeget egyelőre 
visszatartják, és ha megjön az ÖNHIKI, és megtalálják az átcsoportosítás módját, a 
Képviselő-testület felhatalmazza őt arra, hogy olyan átcsoportosításokat végezzenek, hogy ezt 
mindenkinek kifizessék. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Kéri, hogy ebből az arányosításból a Polgármesteri Hivatal hagyja ki a Képviselő-testület. Ezt 
e hét végén, vagy a jövő hét első napjaiban számfejteni kell, mert utána az Államkincstár 
lezárja a számfejtést, és akkor már nem lehet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy a fedezetről döntsenek decemberben. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
479/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére átadandó 800.000 Ft fedezetéről 
december hónapban dönt. 
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Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

21./ Egyek, Somogyi B. u. 14. szám alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A felajánlott ingatlan per és tehermentes ugyan, de 2010. óta bontásra van kötelezve. 
Felajánlja az önkormányzatnak, kéri, hogy az önkormányzat bontsa le, de a faanyag legyen az 
övé. Tehát a bontás költsége az önkormányzatot terhelje, és az ott lévő anyagot kéri cserébe az 
ott maradó portáért. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mindig elhangzik, hogy a romos ingatlanokat bontsák el, de azt csak akkor tudják lebontani, 
ha a tulajdoni viszonyok rendeződnek. Ha ő az önkormányzatnak adja ennek az ingatlannak a 
tulajdon jogát, azt jelenti, hogy egy romos ingatlannal kevesebb lesz a faluban.  
 
Javasolja, hogy fogadják el, bontsák el, mert egyedül képtelen elbontani, és a faanyagot adják 
oda neki. Kéri, hogy aki az előterjesztést támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
480/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, az 
Egyek, Somogyi B. u. 14. szám alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant 
elfogadja. 
 
Az ingatlan elbontását követően a bontásból származó faanyagot a felajánló 
részére átadja. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
- Iskolák felvételi körzetének kijelölése 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Kéri, hogy ezt vegyék le napirendről, mivel a napirend anyagát nem volt ideje átnézni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az iskolák felvételi körzetének kijelölését levegyék 
napirendről, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal levette napirendről az „Iskolák felvételi körzetének 
kijelölése” c. napirendet. 
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22./ Tanyagondnoki gépjármű karbantartási költségére előirányzat módosítás 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Szervizbe kellene vinni a tanyagondnoki buszt és 250.000 Ft lenne a szervizköltség, de csak 
200.000 Ft áll rendelkezésre, és erre kellene még 50.000 Ft-ot a kistérségi pénzmaradványból 
átcsoportosítani. Illetve a Közbeszerzési Döntőbizottság által megállapított 500.000 Ft-ra is 
fedezetet kellene biztosítani a kistérségi pénzmaradványból. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 50.000 Ft-ot biztosítsanak a tanyagondnoki busz 
szervizköltségére a kistérségi pénzmaradvány terhére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
481/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, az a 
tanyabusz szervizköltségére 50.000 Ft-ot biztosít a Balmazújvárosi Kistérség 
Többcélú Társulása által fenntartott Balmazújvárosi Kistérség Humán 
Szolgáltató Központ 2012. évi 2.319.144,- Ft pénzmaradványából. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Közbeszerzési Döntőbizottság által megállapított 
500.000 Ft-ra fedezetet biztosítsanak a kistérségi pénzmaradványból, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
482/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Közbeszerzési Döntőbizottság D.449/20/2013. számú határozatában 
megállapított 300.000 Ft pénzbírságra és 200.000 Ft igazgatási szolgáltatási díj 
megfizetésére fedezetet biztosít a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú 
Társulása által fenntartott Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató 
Központ 2012. évi 2.319.144,- Ft pénzmaradványából. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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23./ Tervkészítéshez fejlesztési célú hitel felvétel 
 

- Egyek, Fő utca és Vasút utca egy-egy szakaszán járdaépítéshez szükséges tervek 
elkészítése 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, támogatta. A Képviselő-testület döntött arról, 
hogy ha a lakosok 100%-ban támogatják, akkor megrendelhetik a tervet a sorompó és a Fő út 
Kurucz út kereszteződése közötti útszakasz egyik oldalán a járdaépítéshez a tervek 
készüljenek el. Javasolja, hogy változtassák meg a korábbi határozatukat, és ne kössék 100%-
os lakossági hozzájáruláshoz a járdaépítést, elég, ha a lakosság többsége támogatja, tehát 50% 
plusz 1 ingatlan. Ezt a járdát építsék meg, a terveket pedig rendeljék meg a fejlesztési célú 
hitel terhére 546.000 Ft + áfa összegben. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Ez bruttó 693.420 Ft. Itt három határozati javaslatról kellene majd dönteni. Először hatályon 
kívül kellene helyezni az októberi határozatot, majd az 50% plusz 1 ingatlanról, és a 
hitelfelvételről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a korábbi határozat hatályon kívül helyezésével egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
483/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
hatályon kívül helyezi a 418/2013.(X.31.) számú határozatát. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki elfogadja, hogy akkor is megvalósuljon a járda építése, ha 50% plusz 1 ingatlan 
támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
484/2013. (XI.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az 
Egyek, Fő utca és Vasút utca egy-egy szakaszán érintett lakók 50%-os 
hozzájárulása plusz 1 ingatlan hozzájárulása esetén a Polgármester rendelje 
meg a járdaépítéshez szükséges terveket a VIATERV Magas és Mélyépítő 
Tervező Közkereseti Társasággal (4026 Debrecen, Csemete u. 1.) 546.000,- Ft 
+ áfa összegben, melynek fedezetet fejlesztési célú hitelfelvétel. 
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Határidő: 2013. december 31. 
Felelős. Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért a tervek megrendeléséhez a hitel felvételével, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
485/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 693 420 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  
 
Hitelfelvétel célja: Egyek, Fő utca és Vasút utca egy-egy szakaszán 
járdaépítéshez szükséges terveket készítés 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

- Gyepmesteri telep építési engedélyes terveinek elkészítése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A gyepmesteri telep terveiről már korábban döntött a Képviselő-testület, a tervek el is készültek, 
a pályázat holnap kerül beadásra. Arról volt szó, hogy a terv költségét a jövő évi költségvetés 
terhére fizetik ki. Itt szintén az a javaslat, hogy a 2013. évben történő fejlesztési célú hitelfelvétel 
terhére fizessék ki még az idén. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a korábbi határozat visszavonásával egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
486/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
hatályon kívül helyezi a 295/2013.(VIII.29.) számú határozatát. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a terveket a 2013. évben történő fejlesztési célú hitelfelvétel 
terhére fizessék ki, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
487/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az 
Egyek, gyepmesteri telep építési engedélyes terveinek elkészítésére a 4K Stúdió 
Kft. (4024 Debrecen, Nap utca 5. II/8.) árajánlatát fogadja el bruttó 1 320 800 
Ft összegben, melynek fedezete felhalmozási célú hitel. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a hitelfelvétellel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
488/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 1 320 800 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől.  

 
Hitelfelvétel célja: Egyek, gyepmesteri telep építési engedélyes terveinek 
készítése 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet.  

 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

- Polgármesteri Hivatal folyosóján nyílászáró cserére fejlesztési célú hitelfelvétel 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Polgármesteri Hivatal folyosóján még régi 1 réteges nem hőszigetelt ablakok vannak. Oda 
szeretnének hőszigetelt ablakokat rendelni 1,5 millió forintértékben. Kéri, hogy aki támogatja a 
1,5 millió forintos hitelfelvételt a nyílászárók beszerzésére, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
489/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzata 1 500 000 forint összegű fejlesztési célú 
hitelt vesz fel Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
 
Hitelfelvétel célja: Polgármesteri Hivatal nyílászáró csere 
 
A hiteltörlesztéshez a 1657/A hrsz-u Étterem megnevezésű ingatlan a fedezet. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

24./ Munkahelyteremtő beruházással kapcsolatos tájékoztatás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Dudits Pál helyi vállalkozónak köszönhetően megkereste a Globál Sport Kft. ügyvezető 
igazgatója. A cég az ország területén műfüves pályákat épít, és mérleg főösszege 2 milliárd 
forint. Ez a cég idehozná Egyekre a telephelyét, ide fizetné az iparűzési adóját. Amennyiben ő 
évente ide fizet 30-40 millió forintot, tehát gyakorlatilag megduplázza az önkormányzat 
iparűzési adóbevételét, szeretné, ha ebből kedvezményt kapna. Tájékoztatta, hogy nem tartja 
szerencsésnek, hogy az iparűzési adót csökkentse az önkormányzat, mert egyrészt mi van akkor, 
ha a cégét innen tovább költözteti, vagy mindenkinek csökkenteni kell, és esetleg e miatt a 
környező települések is neheztelnek az önkormányzatra. Ebbe a versenybe nem kellene 
belemenni, a környező települések szintjén kell maradni. Viszont az mindenképpen javasolja, 
hogy ha sikerül megduplázni az iparűzési adó bevételt, akkor a befolyt többlet összeget 
munkahelyteremtő beruházásokra vagy munkahely megtartási feladatokra fordítsák, a 
munkahelyek létrehozását támogassák az Egyek Fejlesztéséért Közalapítványon keresztül.  
 
Ennek még nincsenek kidolgozva a részletei, de ez a vállalkozó már most várja a választ, hogy 
Egyeken számíthat-e bármiféle kedvezményre, vagy inkább menjen más településre, ahol 
nagyobb kedvezményt kap. Elmondása szerint kb. 20-30 munkahelyet hozna létre. Nem 
mindegy hogy ez itt valósul meg, vagy nem. Javasolja, hogy a befolyt iparűzési adó többletből 
munkahelyteremtő, munkahely megtartó beruházásokat támogassák, amire, ha ez a cég is 
pályázik, akkor évről-évre fejlesztheti a saját vállalkozását itt Egyeken. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Az iparűzési adó mértékét semmiképpen nem javasolja csökkenteni, mert akkor másét is 
csökkenteni kellene, ami komoly kiesés lenne éves szinten. A Polgármester javaslatát támogatja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Globál Sport Kft. ügyvezető igazgatójának azt a választ 
adja, hogy ha a vállalkozása Egyekre jön, a mostani szinthez képest befolyó iparűzési adó 
többletet munkahelyteremtő és munkahely megtartó beruházásokra fordítják, amire ő is 
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pályázhat, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
490/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
2013. évi szinthez képest befolyó iparűzési adó többletet munkahelyteremtő és 
munkahely megtartó beruházásokra fordítja, amire a Globál Sport Kft. is 
pályázhat, amennyiben a vállalkozásának telephelyét Egyekre hozza. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

25./ Közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó bérleti díjakról döntés 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

November 1-én elindult egy közfoglalkoztatás. Az önkormányzat összesen 121 főt vet fel, és 
őket kötelező bevonni képzésbe, amihez helyszínt kell biztosítani. A képzőszervek felvették az 
önkormányzattal a kapcsolatot a bérbeadás tekintetében. Első körben a Művelődési Házra 
gondoltak, hogy ott 4-5 csoportot is el tudnak helyezni, viszont változó hogy milyen árat tudnak 
ajánlani ezekért a bérletekért. Többnyire 1000 Ft/óra díjat ajánlanak, ami egy-egy csoport 
esetében 120.000 Ft-ot is jelenthet. Viszont a Hajdúböszörményi képzőszerv mindössze 20.000 
Ft-ot ajánlani a bérletért, de ezt mindenképpen meg kell oldani. Javasolja, hogy olyan helységet 
biztosítsanak nekik és ott, ahol a lehető legkisebb plusz ráfordítást igényel az elhelyezésük. 
Gábor Istvánné könyvtárvezetővel felvette a kapcsolatot, hogy a könyvtárban tudnának-e nekik 
helyet biztosítani, és ő ebben partner lesz. 
 
Mivel az önkormányzati helységek bérbeadására határozat van, és abban meg vannak határozva, 
hogy ezek a helységek mennyiért adhatók bérbe, hatalmazzák fel az intézmény vezetőket, illetve 
a Polgármestert, hogy erre a célra ezeknek a képző szerveknek ettől eltérő áron bérbe adhassa 
ezeket a helységeket. Olyan áron, amennyit ki tud alkudni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki Bóta Barbara aljegyző javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
491/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza az 
önkormányzati intézmények vezetőit és a Polgármestert, hogy a 2013. 
november 1-én indult közmunkaprogram keretében tartandó képzések 
megtartásához a képző szervek az Önkormányzat tulajdonát képező nem lakás 
céljára szolgáló helységeket bérbe adják. A bérleti szerződés során a 
Polgármester és az intézményvezetők eltérhetnek a 188/2013.(V.30.) számú 
határozatban megállapított bérleti mértékétől. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

26./ Közfoglalkoztatottak Munka- és védőruha juttatási szabályzatának módosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Itt a munkaruhákról van szó, aminek két év a kihordási ideje, év végén leadják, itt 
beraktározzák, és ha legközelebb jönnek, akkor visszaadják. Mivel a raktározás nagy gonddal 
jár, javasolja, hogy inkább a dolgozók vigyék haza, és ők tartsák ezt tisztán. Az önkormányzat 
vezet egy nyilvántartást arról, hogy ebben az évben hány hónapot dolgoztak abban a 
munkaruhába, és amíg le nem telik a 24 hónap nem kapnak új munkaruhát. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Nem, a munka- és védőruha juttatási szabályzatot úgy módosította, hogy a kihordási idő az adott 
mintaprojektre vonatkozó megvalósítási időszak vége, tehát nem két év. A projektek végén a 
ruhák kihordási ideje is letelik, és ezeket a közfoglalkoztatottak haza viszik. Viszont mivel 
nyilvántartás van arról, hogy kiknek adtak munkaruhát, a jövő évben arra fognak törekedni, hogy 
akik a tavalyi évben munkaruhát kaptak, azok most ne kapjanak, és csak azoknak fognak 
rendelni, aki újonnan kerülnek felvételre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelemeléssel jelezz. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
492/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a kistérségi 
startmunka mintaprogramok keretein belül foglalkoztatottakra vonatkozó 
Munka- és védőruha juttatási szabályzatot az alábbiak szerint módosítja:  
 

- valamennyi munka- és védőruházat esetében a kihordási idő az adott 
mintaprojektre vonatkozó megvalósítási időszak vége. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

27./ Háziorvosi praxis előszerződésének megszüntetése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Dr. Józsa Tibor háziorvos korábban szeretett volna egy praxist megvásárolni, de irreálisan 
magas összeget kértek érte. Ő egy alacsonyabb árat ajánlott érte, de elutasították. Most a 
napokban keresték meg, hogy mégis eladják ezt a praxist, és mivel számára az utazás ide nagyon 
megterhelő, ezért Balmazújvároson lesz háziorvos. 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. NOVEMBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

77/77 

Kéri, hogy aki tudomásul veszi, és elfogadja a háziorvosi praxis előszerződésének 
megszüntetését, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
493/2013. (XI.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
Dr. Józsa Tibor Kálmán, (Cím: 4032 Debrecen, Szalay Sándor u. 10.) által 
benyújtott 3-as számú háziorvosi körzet praxisjogának előszerződés 
megszűntetésére irányuló 6296-14/2013. számú kérelemben foglaltakat 
támogatja, az előszerződését felbontja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, továbbá 
az eljáráshoz szükséges egyéb dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 20:45 órakor bezárta. 
 
 

K. m. f.  
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